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De zitting begint om 19.20 uur. 

 

 

Openbare zitting 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

1. Politieverordening van de burgemeester betreffende het digitaal karakter (met 

audiovisuele livestream) van de gemeenteraad van 15.03.2021 en de op 

die datum aansluitende OCMW-raad. Bekrachtiging. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op 22.02.2021 heeft de burgemeester bij toepassing van art. 134 par. 1 van de Nieuwe 

Gemeentewet (NGW) bij wijze van politieverordening het volgende beslist: 

 

“De gemeenteraad van de stad Harelbeke van maandag 15.03.2021 en de erop 

aansluitende OCMW-raad van dezelfde datum zal in zijn geheel een digitaal verloop 

kennen. 

 

De digitale raad moet, wat de openbare zitting betreft, openbaar te volgen zijn via een 

audiovisuele livestream. 

 

De webtoepassing van de gemeente communiceert hoe pers en publiek de vergadering 

kunnen volgen via deze livestream.“ 

 

Deze politieverordening is uitgebreid gemotiveerd met verwijzing naar de heersende 

coronacrisis, de dringende aanbevelingen in dat verband én het MB van 28.10.2020 

houdende dringende maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te 

beperken zoals van kracht, MB dat ook dwingende en beperkende maatregelen oplegt. 

  



 

2. 
De gemeenten in het algemeen (zie art. 135 par. 2 van de Nieuwe Gemeentewet (NGW), 

inzonderheid art. 135 par. 2, tweede lid, 5° NGW wat de openbare gezondheid betreft) 

en de burgemeester in het bijzonder dienen in te staan voor de handhaving voor de 

openbare rust, de openbare orde en de openbare veiligheid.   

Tot de openbare orde en de openbare  veiligheid behoort, blijkens het aangehaalde 

artikel art. 135 par. 2, 5° NGW, ook de openbare gezondheid. Het behoort aldus tot de 

taak en bevoegdheid van de gemeente tot het nemen van passende maatregelen om 

epidemieën, zoals de ernstige dreiging die het COVID-19-virus met zich meebrengt, te 

voorkomen. 

 

De gemeenteoverheden kunnen op grond van deze algemene politiebevoegdheid 

maatregelen nemen om de openbare orde in de gemeente te verzekeren. Deze 

bevoegdheid komt in eerste orde toe aan de gemeenteraad, behoudens in gevallen van 

hoogdringendheid. 

Blijkens artikel 134 par. 1 van de Nieuwe Gemeentewet kan de burgemeester immers in 

geval van oproer, kwaadwillige samenscholing, ernstige stoornis van de openbare rust of 

iedere andere onvoorziene gebeurtenis politieverordeningen maken indien het geringste 

uitstel gevaar of schade zou kunnen opleveren voor de inwoners. 

Indien de burgemeester van deze bevoegdheid gebruik maakt moet hij de redenen 

opgeven op grond waarvan hij heeft gemeend zich niet tot de gemeenteraad te moeten 

wenden. 

Dergelijke verordeningen van de burgemeester vervallen indien ze niet in eerstvolgende 

gemeenteraad worden bekrachtigd tenzij de situatie, wanneer de gemeenteraad 

samenkomt, voorbij zou zijn.  In dit laatste geval moet de burgemeester kennis geven 

van de politieverordening aan de gemeenteraad in eerstvolgende zitting. 

 

3. 

 

De gemeenteraad heeft kennis genomen van de onder 1. aangehaalde 

politieverordening. 

 

Ingevolge het aangehaalde artikel 134 par. 1 moet, aangezien de situatie die de 

burgemeester heeft geregeld nog niet voorbij is (met name de zitting van de 

gemeenteraad van 15.03.2021 en ook de aansluitende vergadering van de OCMW-raad), 

de politieverordening van de burgemeester aangehaald onder 1. hiervoor ter 

bekrachtiging worden voorgelegd.  De gemeenteraad moet deze politieverordening in 

eerstvolgende zitting bekrachtigen, anders vervalt ze dadelijk. 

 

In de motivering van zijn verordening van 22.02.2021 heeft de burgemeester op een 

afdoende en duidelijke wijze aangegeven hoe de voorwaarden om de onder 1. 

aangegeven beslissing te nemen zijn voldaan. 

 

De gemeenteraad sluit zich formeel aan bij deze motivering die voor zoveel als nodig en 

gezien vanuit de positie van de gemeenteraad als hernomen moet worden beschouwd. 

 

4. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van art. 134 par. 1 NGW. 

 

5. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale bepalingen: 

- artikel 119bis, 134 par. 1 en art. 135 par. 2, tweede lid 5° NGW van de Nieuwe 

Gemeentewet; 



- de wet van 24.06.2013 betreffende de wet van gemeentelijke administratieve 

sancties; 

- het  decreet lokaal bestuur inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 279 par. 2, 285, 286 en 330. 

Om deze redenen; 

 

26 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

De gemeenteraad bekrachtigt de politieverordening van de burgemeester van 

22.02.2021 om de gemeenteraad van de stad Harelbeke van maandag 15.03.2021 en de 

erop aansluitende OCMW-raad van dezelfde datum in zijn geheel een digitaal verloop te 

laten  kennen en waarbij de digitale raad, wat het openbaar gedeelte betreft, openbaar 

moet te volgen zijn via een audiovisuele livestream en de webtoepassing van de 

gemeente communiceert hoe pers en publiek de vergadering kunnen volgen via deze 

livestream. 

 

Artikel 2: 

 

Deze bekrachtiging zal onmiddellijk bekendgemaakt worden overeenkomstig artikel 286 

van het decreet lokaal bestuur (DLB).   

 

De bekendmaking zal worden aangetekend in het register van de bekendmakingen 

vermeld in art. 288 van het DLB. 

 

Op hetzelfde ogenblik als de bekendmaking zal deze beslissing overeenkomstig art. 330 

van het DLB  worden meegedeeld aan de toezichthoudende overheid via het digitaal 

loket. 

 

Deze beslissing zal overeenkomstig art. 285 DLB ook worden opgenomen in de 

besluitenlijst van de burgemeester op de webtoepassing van de stad. 

 

Artikel 3: 

 

Van deze bekrachtiging zal kennis gegeven worden aan: 

- de lokale politie; 

- het parket van de procureur des Konings van West-Vlaanderen, afdeling Kortrijk; 

- de provinciegouverneur; 

- de deputatie van West- Vlaanderen; 

- de griffie van de politierechtbank West Vlaanderen afdeling Kortrijk 

- de griffie van de Rechtbank van West -Vlaanderen afdeling Kortrijk. 

Artikel 4: 

 

Tegen dit besluit kan door iedere belanghebbende per aangetekende brief een beroep tot 

nietigverklaring, al dan niet vergezeld van een beroep tot schorsing, worden ingesteld bij 

de afdeling bestuursrechtspraak van de Raad van State, Wetenschapsstraat 33 te 1040 

Brussel, binnen een termijn van zestig dagen ingaande de dag nadat het besluit werd 

bekendgemaakt. Het verzoekschrift moet voldoen aan de voorwaarden gesteld door de 

gecoördineerde wetten van 12.01.1973 op de Raad van State en het besluit van de 

Regent van 23.08.1948 tot regeling van de rechtspleging voor de afdeling administratie 



van de Raad van State zoals van kracht.  Het beroep kan ook ingesteld worden via de 

elektronisch procedure via de website http://eproadmin.raadvst-consetat.be/. 

 

2. Tijdelijke politieverordening ter gelegenheid van de 62ste editie van de 

wielerwedstrijd E3 Saxo Bank Classic op 26.03.2021.  Bepaling aankomst- 

en vertrekzone. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

Op vrijdag 26.03.2021 heeft te Harelbeke de internationale wielerwedstrijd 62ste Saxo 

Bank Classic plaats.   

 

Deze manifestatie gaat door in de omgeving van de Stasegemsesteenweg en de parking 

van het Forestiersstadion alwaar de aankomst- en de vertrekzone is gelegen. 

 

2. 

Gezien de Corona-epidemie en de strikte coronamaatregelen gaat de 62ste editie door 

zonder publiek en zonder VIP’s. 

Zowel art. 15 par. 6 van het ministerieel besluit van 28.10.2020 houdende dringende 

maatregelen om de verspreiding van het coronavirus COVID-19 te beperken als het 

besluit van de provinciegouverneur van 18.02.2021 bepalen dat er geen publiek is 

toegelaten in de aankomst- en vertrekzone van wielerwedstrijden, alsook langs het 

gehele parcours tijdens de doortocht. 

3. 

Ter wille van de duidelijkheid, voornamelijk voor de begrenzing naar de achterzijde naar 

De Gavers toe, is het aangewezen om de aankomst- en de vertrekzone van de 62ste Saxo 

Bank Classic te bepalen. 

 

Tevens is het, op aangeven van de zonechef van de lokale politie en ten einde voldoende 

garantie te hebben voor een degelijke controle, aangewezen te voorzien dat de 

organisator dient in te staan voor de toegangscontrole via externe security in 

overeenstemming met de wet van 10.04.1990 tot regeling van de private en bijzondere 

veiligheid en zijn uitvoeringsbesluiten. 

 

4. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke en decretale bepalingen: 

 

- artikel 119, 133 en 135 par. 2 van de Nieuwe Gemeentewet; 

- het decreet lokaal bestuur (DLB) inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikelen 286 en 330. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging in openbare zitting; 

 

27 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

http://eproadmin.raadvst-consetat.be/


 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Bepaalt de aankomst- en de vertrekzone van de 62ste Saxo Bank Classic als de zone 

begrepen in de oranje omrandig op het hieronder afgebeelde plan. 



 
  



Artikel 2: 

 

De organisator dient in te staan voor de toegangscontrole via externe security in 

overeenstemming met de wet van 10.04.1990 tot regeling van de private en bijzondere 

veiligheid en zijn uitvoeringsbesluiten. 

 

De politiediensten, in het bijzonder de lokale politie, zijn belast met de controle op de 

naleving van deze verordening en het opstellen van processen verbaal inzake 

overtreding. 

 

Artikel 3: 

Deze politieverordening zal bekendgemaakt worden overeenkomstig artikel 286 van het 

decreet lokaal bestuur (DLB).  Ze treedt in werking op het ogenblik van haar 

bekendmaking. 

 

Op het ogenblik van haar bekendmaking zal deze verordening overeenkomstig artikel 

330 van het DLB aan de toezichthoudende overheid worden overgemaakt. 

 

Artikel 4: 

 

Van deze politieverordening zal kennis gegeven worden aan: 

- de lokale politie; 

- het parket van de procureur des Konings van West-Vlaanderen, afdeling Kortrijk; 

- de provinciegouverneur; 

- de deputatie van West- Vlaanderen; 

- de griffie van de politierechtbank West Vlaanderen afdeling Kortrijk; 

- de griffie van de Rechtbank van West -Vlaanderen afdeling Kortrijk. 

3. Naamsverandering fractie sp.a-Groen in Vooruit-Groen.  Kennisname. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De gemeenteraad stelde op 02.01.2019 vast dat de op 14.10.2018 verkozenen voor de 

gemeenteraad van de lijst sp.a-Groen gedurende de legislatuur 2019 – 2024 één fractie 

zouden vormen. 

 

2. 

 

De partij sp.a verandert met ingang van 21.03.2021 haar naam in Vooruit. 

 

Bij brief van 02.02.2021 deelt de fractieleidster van de fractie sp.a-Groen in de 

gemeenteraad mee dat haar fractie in de gemeenteraad vanaf 21.03.2021 ”Vooruit-

Groen” zal heten. 

 

3. 

 

Er bestaat geen regel die de wijziging van de naam van een fractie zou verbieden. 

 

De gemeenteraad kan, bijgevolg, van de naamswijziging enkel kennis nemen en heeft 

verder geen enkele bevoegdheid ter zake. 

 

Om deze redenen; 



 

In aanwezigheid van voormelde leden; 

 

BESLUIT: 

 

Neemt kennis van de naamswijziging van de gemeenteraadsfractie “sp.a-Groen” in 

”Vooruit-Groen” vanaf 21.03.2021. 

DEPARTEMENT GRONDGEBIEDSZAKEN 

4. Aankoop provinciegrond Stasegemsesteenweg. Goedkeuren ontwerpakte en 

aankoopvoorwaarden.  

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

Er bestaat een overeenkomst tussen de stad, de provincie en de VZW De Gaverhond van 

17.08.2015 houdende de gebruiksmodaliteiten voor de VZW van het hondensportterrein 

(deels stads- en deels provincie-eigendom) langs de Stasegemsesteenweg.  

 

Het kadastraal perceel 381x, kant de Gavers/Zeescoutslokaal is stadseigendom en is +/- 

2.700m² groot.  Hierop staat het clublokaal en bijhorend terras.  

 

Het kadastraal perceel 383h (3.538m²) dichtst bij de Stasegemsesteenweg - dat één 

geheel als hondentrainingsveld lijkt te vormen met het stadsperceel - is provincie-

eigendom. 

 

Begin 2020 kocht de stad - via het uitoefenen van haar voorkooprecht - de aanpalende 

woning Stasegemsesteenweg 93 naast het provincieterrein. 

 

Naar aanleiding van de besprekingen over de site De Mol, bleek de provincie midden 

2020 bereid om haar als hondensportterrein gebruikte grond aan de stad te verkopen.  

 

In functie van de budgetopmaak-2021 en aangezien het dossier samengesteld wordt 

door COOP (de provinciale dienst contracten, overheidsopdrachten en patrimonium) en 

de eventuele akte via de gouverneur wordt verleden, werd aan de provincie een 

schattingsprijs voor deze 3.538m² grond bestemd als zone voor dag- en verblijfsrecreatie 

(cf. het ruimtelijk uitvoeringsplan (RUP)) gevraagd.  

Het schattingsverslag dateert van 20.10.2020 en de verkoopprijs is bepaald op  32 

euro/m². 

 

Vervolgens werd op het stadsbudget 2021 voor deze aankoop 113.216 euro voorzien. 

 

Gelet op de formele schatting en aangezien de prijs aanvaardbaar lijkt, besliste het 

college in zitting van 22.12.2020 principieel om tot deze aankoop over te gaan en het 

dossier aan de raad ter goedkeuring voor te leggen. 

 

De ontwerpakte aangeleverd door COOP ligt thans ter goedkeuring voor en bevat onder 

andere volgende elementen:  

 

- De totale kadastrale oppervlakte van het door de stad te verweren provincie-perceel 

bedraagt 3.538 m²; 

- het perceel valt volgens het ter plaatse geldend RUP in de zone dag- en verblijfsrecreatie; 

- De koopprijs is bepaald op 113.216 euro (zijnde aan 32euro/m²);  



- Het bodemattest afgeleverd door OVAM op 7 januari 2021 vermeldt volgende formule: Deze 

grond is niet opgenomen in het grondeninformatieregister. De OVAM heeft geen aanwijzingen dat deze 

grond een risicogrond is. Er zijn geen aanwijzingen bij de OVAM dat op deze grond een 

bodemverontreiniging voorkomt. 

 

De uitgave is voorzien onder AR 260000 en BI 00500 en valt onder doelstelling 3 

Actieplan 04 ‘Project VT2035’ van het investeringsproject 2021. 

 

De financieel directeur geeft zijn visum aan deze aankoop.  

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), in het bijzonder en zonder zich daartoe te willen beperken, 

artikel 41, tweede lid 11°. 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

27 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

Goedkeuring wordt verleend aan: 

 

 De aankoop jegens de Provincie West-Vlaanderen van het kadastraal perceel 

383H (2de afdeling, sectie B) met een kadastrale oppervlakte van 3.538 m²  

 de koopsom ten bedrage van 113.216 euro en de andere aankoopvoorwaarden 

zoals bepaald in de ontwerpakte van de Provincie West-Vlaanderen.  

 

Artikel 2: 

 

Het budget voor voormelde aankoop is voorzien onder  AR 260000 en BI 00500 en 

Doelstelling 3 Actieplan 04 ‘Project VT2035’ van het investeringsbudget 2021.  

 

Artikel 3: 

 

Het college wordt gelast de vereiste administratieve formaliteiten te vervullen en de 

vertegenwoordigers van de stad worden gemachtigd de authentieke koopakte voor de 

provinciegouverneur te tekenen. 

  



5. Samenwerkingsovereenkomst sociaal verhuurkantoor (SVK) De Poort vzw. 

Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

1. 

 

De Poort vzw is een sociaal verhuurkantoor (SVK) dat woningen inhuurt bij private 

eigenaars om ze aan kwetsbare huurders te verhuren. Deze woningen worden meegeteld 

in het sociaal woonaanbod van de stad. Daarnaast biedt De Poort vzw ook 

renovatiebegeleiding aan. Eigenaars die hun woning aan De Poort vzw wensen te 

verhuren, maar waarvan de woning niet voldoet aan alle eisen zoals vermeld in de 

Vlaamse Wooncode, kunnen bij De Poort vzw begeleiding krijgen bij de renovatie van 

hun woning. Woningen die door De Poort vzw in huur worden genomen, moeten immers 

voldoen aan een woningkwaliteitseisen. 

 

De vorige samenwerkingsovereenkomst werd goedgekeurd in de gemeenteraad van 

19.01.2015 en liep tot 30.12.2020. Gezien de toelage ook deels betaald werd door het 

OCWM werd de samenwerkingsovereenkomst ook goedgekeurd door de OCMW-raad. 

Middels twee addenda bij de overeenkomst werd het groeipad van het aantal woningen in 

portefeuille, en dus ook de toelage verhoogd. 

 

2. 

 

Voor de nieuwe meerjarenplanning werd gekozen om de toelage volledig op het budget 

van het stadsbestuur te voorzien, waardoor deze nieuwe overeenkomst enkel aan de 

gemeenteraad voorgelegd wordt. De concrete uitvoering wordt bewaakt door de dienst 

ruimtelijke ordening, stedenbouw en wonen, Woonwijs én het Huis van Welzijn. 

 

3. 

 

De strategische meerjarenplanning van de stad heeft o.m. als actieplan “We voorzien 

kwalitatieve, veilige en betaalbare woningen”. Daarin is o.a. het verhogen van de sociale 

huisvesting en het sociaal en technisch begeleiden van kwetsbare inwoners opgenomen.  

 

Om die reden is het aangewezen om opnieuw een samenwerkingsovereenkomst aan te 

gaan én om het groeipad nog te verhogen. De samenwerkingsovereenkomst wordt 

afgesloten tot 31.12.2022, gezien dit de deadline is voor het vormen van de 

woonmaatschappijen. Per gemeente kan dan maar één woonactor meer actief zijn en 

daarin zal de werking van het SVK moeten opgenomen worden. 

 

4. 

 

Het komt thans de gemeenteraad toe om de samenwerkingsovereenkomst met De Poort 

vzw goed te keuren.  De gemeenteraad is bevoegd op grond van haar restbevoegdheid 

opgenomen in art. 40 par. 1 van het decreet lokaal bestuur. 

 

De uitgave is voorzien op het exploitatiebudget en wordt gefinancierd op de aldaar 

voorziene wijze. 

  



 

5. 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- de goedkeuring door de gemeenteraad van de samenwerkingsovereenkomst 

sociaal verhuurkantoor De Poort vzw (2015-2020) d.d. 19.01.2015 

- het addendum bij de samenwerkingsovereenkomst d.d. 21.11.2016 

- het addendum bij de samenwerkingsovereenkomst d.d. 11.09.2017 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

27 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met unanimiteit; 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de samenwerkingsovereenkomst met De Poort vzw goed 

luidende als volgt: 

 

Samenwerkingsovereenkomst tussen Het stadsbestuur van Harelbeke en De Poort, voor 

wonen en werk 

 

Deze overeenkomst regelt de ondersteuning van het Sociaal Verhuurkantoor (SVK) 

binnen De Poort door het stadsbestuur van Harelbeke, met het oog op samenwerking 

rond welbepaalde doelstellingen, gekaderd in de doelstellingen van het lokaal woonbeleid 

van de stad Harelbeke 

 

Artikel 1: Wie 

 

Deze samenwerkingsovereenkomst wordt afgesloten tussen: 

- enerzijds het stadsbestuur van Harelbeke 

vertegenwoordigd door voorzitter Rita Beyaert en algemeen directeur Carlo 

Daelman 

- anderzijds De Poort, voor wonen en werk 

met zetel te  Damastweversstraat 3, 8500 Kortrijk 

rechtsgeldig vertegenwoordigd door Rik Desmet, voorzitter  

hierna genoemd “De Poort” 

 

Artikel 2: Doel van de samenwerkingsovereenkomst 

 

De samenwerkingsovereenkomst omschrijft op welke manier de organisatie met de stad 

samenwerkt om de doelstellingen uit het lokaal woonbeleid van de stad te realiseren. 

De overeenkomst bepaalt wat verwacht wordt van de organisatie en hoe dit aangetoond 

wordt (artikel 3).  

Daarnaast wordt de ondersteuning vanuit de lokale overheid duidelijk omschreven 

(artikel 4). 

  



 

Algemene doelstelling  

 

➔ De stad Harelbeke heeft binnen het strategisch meerjarenplan de volgende 

doelstelling: 

Harelbeke investeert in de duurzame ruimtelijke ontwikkeling van de stad. 

Daaraan is het actieplan ‘We voorzien kwalitatieve, veilige en betaalbare 

woningen’ gekoppeld. 

Dit behelst volgende concrete acties: 

  

➔ krachten bundelen in bovenlokale samenwerking 

➔ lokaal woonoverleg organiseren 

➔ activeren van het bestaand aanbod 

➔ verhogen sociale huisvesting 

➔ woningkwaliteit verhogen 

➔ sociaal en technisch begeleiden van kwetsbare inwoners 

➔ voldoende kwalitatieve opvang voor mensen in moeilijkheden 

 

Meer specifiek voor het SVK betekent dit inzetten op een kwaliteitsvolle en beheersbare 

groei van nieuw patrimonium in de stad. 

 

Groei van SVK-patrimonium betekent voor de stad inzetten op: 

  

- het op peil houden van de lokale particuliere huurmarkt 

- het verbeteren van de leefbaarheid van de stad via het wegwerken van 

verkrotting en leegstand door middel van gerichte renovatieprojecten en 

ondersteuning van eigenaar-verhuurders.   

- betaalbaar wonen voor haar inwoners door extra in te zetten op een voldoende 

groot sociaal huuraanbod 

- voldoende groot sociaal huuraanbod voor de realisatie van het bindend sociaal 

objectief  

 

Concrete doelstellingen 

 

1. De inspanningen op het vlak van actieve prospectie en inhuurname van extra 

SVK-patrimonium in de stad worden versterkt en gecoördineerd. 

 

• De stad en het OCMW geven het SVK de overeengekomen middelen om in 

te zetten op actieve prospectie en inhuurname van extra SVK-woningen in 

de stad. 

De focus bij prospectie en inhuurname van nieuwe woningen wordt gelegd 

bij de particuliere eigenaar-verhuurder die zijn/haar pand wenst te 

verhuren aan het SVK. 

De Poort wil op deze manier deze specifieke groep van particuliere 

eigenaar-verhuurders ‘ontzorgen’ in het volledige verhuurproces inclusief 

de eventuele renovatie- en premiebegeleiding. 

 

• Het SVK waarborgt tijdens de duur van de samenwerkingsovereenkomst 

minimaal het op peil houden van het aantal woningen dat ze in portefeuille 

heeft op het moment van het afsluiten van deze overeenkomst. 

 

• Het aantal woningen in de portefeuille van het SVK op het grondgebied van 

de stad tijdens de duur van deze samenwerkingsovereenkomst groeit netto 

met minimaal 6 woningen per jaar ten opzichte van het aantal woningen 

dat ze in portefeuille heeft op 31.12.2020.  

 



In concreto gaat het over volgende maximale toelages en volgend 

groeipad, rekening houdend met het aantal woningen in portefeuille op 

31.12 van het voorgaand jaar (zie art. 6): 

- nulmeting: aantal betoelaagbare woningen voor de toelage 2020 uit de 

vorige samenwerkingsovereenkomst:  47 woningen 

Toelage 2021: 47+6 of 53 woningen 

Toelage 2022: 47+18 of 65 woningen 

 

I.f.v. de betoelaging worden max. ¾ van het aantal woningen als ‘grote 

woningen’ betoelaagd. Indien het aantal grote woningen dit maximum 

overschrijdt worden de resterende grote woningen als kleine woningen 

betoelaagd. 

 

Specifieke, interessante opportuniteiten buiten het groeipad kunnen 

afgetoetst en besproken worden tussen stad, OCMW en De Poort vzw. 

 

• De evolutie van het aantal woningen wordt jaarlijks geëvalueerd in overleg 

tussen de stad en De Poort vzw.  

Daarbij kunnen tussen die partijen afspraken gemaakt worden over de 

spreiding en de typologie van het aanbod (streven naar menging ¼ kleine 

woningen (nl studio’s en 1-slpk) en ¾ grotere woningen). 

 

2. De inspanningen op het vlak van kwaliteit van het SVK-patrimonium in de 

stad worden versterkt en gecoördineerd 

 

• De stad geven het SVK de overeengekomen middelen om in te zetten op 

kwaliteitsbewaking en renovatiebegeleiding t.a.v. eigenaar-verhuurders  

(i.c. verbeteren patrimonium private huurmarkt) 

 

• Woningen die het SVK in portefeuille neemt, zijn – na eventuele 

renovatiewerken voldoende kwalitatief. Met voldoende kwalitatief wordt 

bedoeld dat de woningen beschikken over een conformiteitsattest. 

 

• Vooraleer woningen uit de portefeuille van het SVK worden genomen, 

onderzoeken de stad en De Poort vzw in overleg met de betrokken 

eigenaars op welke manier deze woningen te huur of te koop op de 

particuliere woningmarkt kunnen worden aangeboden. De stad en De Poort 

vzw ontwikkelen hiervoor een gezamenlijke strategie en plan van aanpak. 

 

3. De inspanningen op het vlak van huurderbegeleiding en afstemming met Het 

Huis van Welzijn worden versterkt en gecoördineerd 

  

• Inwoners van de stad Harelbeke kunnen zich inschrijven op de wachtlijst 

van het SVK via de zitdag van het huis van Welzijn van Harelbeke 

 

• Het SVK is aanwezig op periodiek overleg van Het huis van Welzijn indien 

hier vanuit het SVK of vanuit Het huis van Welzijn van de stad behoefte 

aan is 

 

• Het SVK zet actief in op het doorstromen van haar huurders naar de 

sociale of private huurmarkt 

 

4. Valt niet binnen de doelstellingen in de samenwerkingsovereenkomst. 

 

• Woningen in het kader van de SVK-Pro oproep, die zich eerder richt naar 

bouwpromotoren die nieuwbouwprojecten wensen te realiseren, vallen niet 

binnen deze samenwerkingsovereenkomst. 



 

• Projecten in kader van SVK-Pro vallen buiten deze 

samenwerkingsovereenkomst. Afspraken qua aantallen, typologie en 

spreiding voor dergelijke opportuniteiten worden dan ook projectmatig 

bekeken en voorgelegd op het lokaal woonoverleg. 

 

 

Artikel 3: Criteria voor beoordeling van de realisatie van de doelstelling 

 

Aan de hand van volgende criteria zal beoordeeld worden of de afspraken in functie van 

de realisatie van de doelstellingen in artikel 2, nagekomen worden.  

Jaarlijks worden er indicatoren bepaald die deze 13 criteria concreter maken en die de 

basis zullen zijn voor het evaluatieverslag. 

• Aantal nieuwe inhuurnames (en evolutie) 

• De Poort zet actief in op renovatiebegeleiding voor SVK-panden. 

• Evolutie van de doorstroming van de SVK-huurders naar andere 

segmenten van de woningmarkt. 

• Evaluatie van de periodieke overlegmomenten en afstemming met de stad 

en OCMW  

• Permanente evaluatie door vertegenwoordiging van de stad of OCMW in 

het Bestuursorgaan en/of Algemene Vergadering van De Poort, voor wonen 

en werk.  

 

Artikel 4: Omschrijving van de ondersteuning door de lokale overheid 

 

Onder voorbehoud van de beschikbare kredieten in het budget zal het stadsbestuur van 

Harelbeke in de periode 2021-2022 een jaarlijkse toelage voorzien voor het SVK van 

€640 per private woongelegenheid met twee slaapkamers en meer, en van €495  voor 

private woongelegenheden met maximum 1 slaapkamer,  dat het SVK in beheer heeft op 

haar grondgebied om de samenwerking met de lokale overheid (verder) uit te bouwen.  

Deze afspraken gelden enkel voor woningen die ingehuurd worden vanop de private 

huurmarkt.  

 

Indien de betoelaging vanuit Vlaanderen en/of andere overheden herzien wordt kunnen 

de vastgelegde bedragen per woning herbekeken worden. 

Indien er andere gegronde redenen zijn om  de toelage  aan te passen, zal een nieuwe 

overeenkomst afgesloten worden waarin het aangepaste bedrag opgenomen wordt. 

 

Artikel 5: Rapportering 

 

De Poort zal jaarlijks aan het stadsbestuur rapporteren over de gerealiseerde werking 

van het SVK in het voorbije jaar en daarvoor de hiernavolgende documenten op eigen 

initiatief voorleggen aan het stadsbestuur tegen ten laatste 1 juni van het jaar na het 

werkingsjaar: 

- een evaluatieverslag over de gerealiseerde werking en waaruit blijkt dat de 

doelstelling gerealiseerd werd volgens de in artikel 2 en artikel 3 gestelde 

voorwaarden 

- De Poort zal eventueel bijkomende verantwoordingsstukken die het stadsbestuur 

kan vragen binnen een afgesproken termijn bezorgen. 

 

Artikel 6: Uitbetalingsmodaliteiten 

 

Het stadsbestuur zal de voorziene toelage als volgt uitbetalen: 

Uiterlijk op 1 juli van jaar x een som gebaseerd op het aantal woningen in portefeuille op 

31 december van jaar x-1.  

 



De toelage zal gestort worden op volgend rekeningnummer BE82 0011 9968 3468  op 

naam van: De Poort vzw. 

Bij wijziging van het rekeningnummer meldt De Poort dit onmiddellijk schriftelijk aan het 

stadsbestuur.  

Dit schrijven maakt dan onlosmakelijk deel uit van huidige overeenkomst. 

 

Artikel 7: Contactpersonen ivm deze samenwerkingsovereenkomst 

 

Voor het stadsbestuur: Cindy Deprez en Micheline Decuypere 

Voor De Poort: Peter Rigole, Coördinator SVK 

 

Elke wijziging van de contactpersoon wordt onmiddellijk schriftelijk aan de andere partij 

gemeld. Dit schrijven maakt dan onlosmakelijk deel uit van huidige overeenkomst. 

 

Artikel 8: Evaluatie 

 

De gemeente en De Poort evalueren midden 2022 de uitvoering van het convenant.  

In onderling akkoord kunnen de beide partijen de samenwerkingsovereenkomst 

bijsturen, dit in kader van de oprichting van de Woonmaatschappijen in de regio.  

 

Artikel 9: Conflicten 

 

Bij conflicten overleggen de stad en de partners. Als geen overeenkomst bereikt wordt, 

leggen ze het probleem voor aan een arbitragegroep: elke partij stelt hiervoor een 

bemiddelaar aan en ze kiezen samen een derde lid. 

 

Artikel 10: Duur van de samenwerkingsovereenkomst 

 

• De convenant gaat in op 1 januari 2021 en eindigt uiterlijk op 31 december 2022. 

De samenwerking geldt dus voor maximum 2 jaar, maar het jaarlijkse verslag 

dient aan te tonen dat de contractvoorwaarden gehonoreerd werden. Indien niet, 

dan kan dat stopzetting van de overeenkomst tot gevolg hebben.  

• Indien één van de partijen de overeenkomst wenst te verbreken gebeurt dit na 

overleg en middels een aangetekend schrijven uiterlijk drie maanden voor het 

einde van het kalenderjaar. De overeenkomst eindigt dan op 31 december van het 

betreffende jaar. Het stadsbestuur van Harelbeke kan evenwel met een 

aangetekend schrijven de overeenkomst met onmiddellijke ingang beëindigen als 

de contractvoorwaarden niet worden nageleefd. In dit geval moet een evenredig 

deel van de toelage door De Poort terugbetaald worden. 

• Het stadsbestuur van Harelbeke zal de samenwerking in de loop van het laatste 

contractjaar beoordelen op basis van een evaluatieverslag opgemaakt door de 

bevoegde dienst (in overleg met De Poort vzw).  

Deze evaluatie vormt de basis voor de opmaak van een eventueel nieuwe 

overeenkomst.  

 

Opgemaakt te Kortrijk, in twee exemplaren op xx/xx/2021 

 

Namens het stadsbestuur van Harelbeke 

 

Rita Beyaert        Carlo Daelman 

Voorzitter gemeenteraad      Algemeen directeur 

 

 

Namens De Poort, voor wonen en werk 

 

Rik Desmet 

Voorzitter 



     

HUIS VAN WELZIJN 

6. Samenwerkingsovereenkomst Oxfam Wereldwinkel en stad Harelbeke. 

Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

In het strategisch meerjarenplan van stad en OCMW Harelbeke werd het sensibiliseren 

van de burgers en de eigen organisatie om FairTrade, duurzaam en lokaal te handelen 

opgenomen als actie onder SDG 2: Geen Honger. 

 

Harelbeke is een fiere FairTrade Gemeente sinds 2009 die de ambitie koestert om van die 

titel geen dode letter te maken. Een ambitie die door het college werd herbevestigd in de 

zitting van 25.06.2019. 

 

In het bereiken van deze doelstelling spreekt het voor zich dat de samenwerking met de 

Harelbeekse Oxfam Wereldwinkel een cruciaal onderdeel is. 

 

Om deze samenwerking optimaal te laten verlopen, werden de afspraken die de 

afgelopen jaren werden gemaakt, samen met de samenwerkingskansen die de toekomst 

biedt, vervat in een voorstel tot samenwerkingsovereenkomst. 

 

In deze overeenkomst nemen zowel het Huis van Welzijn (OCMW) als stad Harelbeke 

enkele engagementen ten over staan van de Oxfam Wereldwinkel op. 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 40 eerste lid 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- Het collegebesluit van 25.06.2019: FairTradegemeenten: Fair-o-meter 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 

 

27 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met 26 stemmen voor (Rita Beyaert, Alain Top, Francis Pattyn, Tijs Naert, 

Dominique Windels, Kathleen Duchi, David Vandekerckhove, Lynn Callewaert, 

Willy Vandemeulebroucke, Andre Vanassche, Rosanne Mestdagh, Inge Bossuyt, 

Patrick Claerhout, Fleur De Buck, Melissa Depraetere, Louis Byttebier, Filip Lainez, 

Thomas Guillemyn, Koen Opsomer, Elke Vlaeminck, Wouter Bouckaert, Lise-

Marie Platteau, Nancy Debeerst, Cedric Van Den Bussche, Wout Patyn, Steven Decaluwe) 

1 onthouding (Rik Vandenabeele) 

 

  



BESLUIT: 

 

Artikel 1:  

 

De gemeenteraad keurt de overeenkomst tussen het OCMW en de Oxfam Wereldwinkel 

Harelbeke goed luidend als volgt:  

 

SAMENWERKINGS-OVEREENKOMST  

STAD HARELBEKE & HUIS VAN WELZIJN MET 
OXFAM WERELDWINKEL  

 

Partijen 
Deze samenwerkingsovereenkomst wordt afgesloten door: 

 

Enerzijds stad Harelbeke en Huis van Welzijn (OCMW Harelbeke), vertegenwoordigd door 

de heer Carlo Daelman, algemeen directeur, en mevrouw Rita Beyaert,  voorzitter van de 

gemeenteraad en de OCMW-raad. Hierna ‘stad Harelbeke’ en ‘Huis van Welzijn’ 

genoemd. 

 

Anderzijds Oxfam Wereldwinkel Harelbeke, vertegenwoordigd door Katrien Veys, 

voorzitter. Hierna Oxfam Wereldwinkel genoemd. 

Doel 
Doel van deze overeenkomst is eerlijke handel een zichtbare plaats te geven in onze 

FairTrade Gemeente Harelbeke. 

Stad Harelbeke/Huis van Welzijn 
Art. 1 Stad Harelbeke ondersteunt de Oxfam Wereldwinkel door haar te huisvesten in één 

van haar panden. 

 

Art.2 Stad Harelbeke engageert zich om de jubileummanden bij Oxfam Wereldwinkel af 

te nemen, alsook een aantal producten voor minstens twee activiteiten per jaar. 

 

Art.3 Huis van Welzijn voorziet Oxfam Wereldwinkel van een aanspreekpunt binnen haar 

diensten in de hoedanigheid van de ambtenaar bevoegd voor lokaal mondiaal beleid. 

Oxfam Wereldwinkel 
Art.4 Oxfam Wereldwinkel engageert zich tot minstens drie wekelijkse 

openingsmomenten van minstens twee uren, behoudens overmacht. 

 

Art.5 Oxfam Wereldwinkel engageert zich om jaarlijks aan minstens drie activiteiten van 

stad Harelbeke en/of Huis van Welzijn deel te nemen (Wereldfeest, Parkfeesten, Markt, 

…)  

 

Art. 6 Oxfam Wereldwinkel engageert zich om in eigen beheer jaarlijks minstens drie 

publiek toegankelijke activiteiten te organiseren (proeverij, workshop, lezing, …). 



FairTrade Trekkersgroep 
Art.7 Oxfam Wereldwinkel vaardigt minstens twee vrijwilligers af voor de FairTrade 

Trekkersgroep. 

Deze FairTrade Trekkersgroep is een denktank/werkgroep binnen de We{i}reldraad. 

De afgevaardigden van Oxfam Wereldwinkel zullen in die hoedanigheid deelnemen aan 

de vergaderingen van de FairTrade Trekkersgroep en de jaarlijkse algemene vergadering 

van de We{i}reldraad. 

Communicatie 
Art. 8 Stad Harelbeke, Huis van Welzijn en Oxfam Wereldwinkel informeren elkaar 

minstens over hun aan FairTrade gerelateerde activiteiten zodat ze elkaar kunnen 

versterken en elkaars communicatienetwerk kunnen aanwenden om bij een ruimer 

publiek bekend te maken. 

 

 

 

Namens 

Huis van Welzijn (OCMW Harelbeke)    Namens Oxfam 

Wereldwinkel Harelbeke 

 

 

 

 

Carlo Daelman       Katrien Veys 

Algemeen Directeur       Voorzitter 

 

 

 

 

 

Rita Beyaert 

Voorzitter OCMW Raad         

Voorzitter Gemeenteraad 

 

 

 

                                    
 

7. Subsidiereglement 'Internationale solidariteit'. Goedkeuring. 

De gemeenteraad, 

 

Op grond van volgende overwegingen, zowel feitelijk als juridisch: 

 

De stad Harelbeke kent sinds 01.05.2006 een subsidiereglement voor 

ontwikkelingssamenwerking. De laatste herziening daarvan werd goedgekeurd in de 

gemeenteraad van 20.01.2014. 

 

In 2020 herschreef de adviesraad voor lokaal mondiaal beleid, de We{i}reldraad, haar 

statuten waarbij ook de thema’s samenleven in diversiteit en wereldburgerschap mee 

werden opgenomen naast internationale solidariteit. 



Deze statuten werden door de gemeenteraad goedgekeurd in de zitting van 15.06.2020. 

 

Het huidige subsidiereglement is in dat kader niet langer toereikend, onder meer omdat 

het zich beperkt tot het thema ontwikkelingssamenwerking. Bovendien bevat het 

strategisch meerjarenplan 2020 – 2025 onder doelstelling 10 ‘Iedereen mee’ het 

actieplan om de Harelbeekse diaspora (groepen mensen van buitenlandse herkomst) en 

hun talenten, verhoogd te betrekken binnen projecten rond internationale solidariteit. 

Een denktank binnen de We{i}reldraad boog zich over het reglement en kwam tot het 

voorstel dat aan de gemeenteraad ter goedkeuring wordt voorgelegd. 

 

De belangrijkste verschuivingen kunnen als volgt worden samengevat: 

 

- Uitbreiding van de thema’s: samenleven in diversiteit, wereldburgerschap en 

internationale solidariteit; 

- Vereenvoudigde procedure en aanvraagprocedure; 

- Meer zichtbaarheid voor de Harelbeekse burger door jaarlijks toonmoment van de 

gesubsidieerde projecten; 

- Meer eenheid met het strategisch meerjarenplan door link naar de SDG’s; 

- Jury die de aanvragen twee maal per jaar beoordeelt; 

- Stimuleren van samenwerking met de diaspora. 

 

De gemeenteraad is bevoegd op grond van artikel 41 tweede lid, 2° van het decreet 

lokaal bestuur (DLB). 

 

Verwijzend naar volgende wettelijke, decretale of reglementaire bepalingen: 

 

- De wet van 14.11.1983 betreffende de controle op de toekenning en de op de 

aanwending van sommige toelagen 

- Het decreet lokaal bestuur (DLB), inzonderheid en zonder zich daartoe te willen 

beperken artikel 41 tweede lid, 2° van het decreet lokaal bestuur (DLB) 

 

Verwijzend naar volgende eerdere beslissingen: 

 

- De beslissing van de gemeenteraad van 15.06.2020: Wijzigingen statuten en 

naam Noord-Zuid Raad – goedkeuring. 

 

Gehoord het voorstel van schepen Callewaert om de oorspronkelijk voorgelegde tekst 

aan te passen, om misverstanden te vermijden, waarbij de tekst “De vereniging of het 

project mag niet gesubsidieerd worden door een ander initiatief van de stad” uit artikel 2 

wordt geschrapt en vervangen door: 

 

• de tekst “De vereniging wordt niet gesubsidieerd door een ander initiatief van de 

stad” in artikel 4 

• en de te tekst “Het project wordt niet gesubsidieerd door een ander initiatief van 

de stad”, telkens op te nemen in artikel 5 en 6. 

 

 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen: 

 

Om deze redenen; 

 

Na beraadslaging; 



 

27 leden nemen aan de stemming deel 

 

Met unanimiteit  

 

De gemeenteraad keurt het voormelde amendement goed. 

 

    *** 

 

Daarna wordt overgegaan tot stemming over het gehele agendapunt 

 

 

27 leden nemen deel aan de stemming; 

 

Met 26 stemmen voor (Rita Beyaert, Alain Top, Francis Pattyn, Tijs Naert, 

Dominique Windels, Kathleen Duchi, David Vandekerckhove, Lynn Callewaert, 

Willy Vandemeulebroucke, Andre Vanassche, Rosanne Mestdagh, Inge Bossuyt, 

Patrick Claerhout, Fleur De Buck, Melissa Depraetere, Louis Byttebier, Filip Lainez, 

Thomas Guillemyn, Koen Opsomer, Elke Vlaeminck, Wouter Bouckaert, Lise-

Marie Platteau, Nancy Debeerst, Cedric Van Den Bussche, Wout Patyn, Steven Decaluwe) 

1 onthouding (Rik Vandenabeele) 

 

BESLUIT: 

 

Artikel 1: 

 

Keurt het voormelde amendement goed. 

 

Artikel 2:  

 

De gemeenteraad keurt bijgevolg het subsidiereglement ‘internationale solidariteit’ zoals 

het voorligt in dit dossier, met inbegrip van de procedures en de voorwaarden goed als 

volgt.  

 

Subsidiereglement internationale solidariteit – samenleven in diversiteit – 

wereldburgerschap 

(Subsidiereglement Oarelbeekse Weireldburgers) 

 

Art.  1 Definities 

 

In het kader van dit reglement hebben de volgende termen de volgende betekenis: 

  

• We{i}reldraad (afgekort WR): de stedelijke adviesraad rond internationale 

solidariteit,  samenleven in diversiteit en wereldburgerschap van de stad 

Harelbeke. 

• Crisiscel We{i}reldraad: minstens drie leden van de We{i}reldraad om 

binnen de vijf werkdagen advies te verlenen over noodhulpsituaties en - 

aanvragen.    

• Mondiale en/of diversiteitsvereniging: iedere vereniging waarvan de aard 

hoofdzakelijk niet-gouvernementeel is en die zich zonder winstoogmerk inzet 

voor internationale solidariteit,  samenleven in diversiteit en wereldburgerschap 

met uitsluiting van de NGO’s in hun bovenlokale werking en structuur.  

• Individu: Een persoon in Harelbeke ingeschreven in het bevolkingsregister of 

het vreemdelingenregister. 

• Diaspora: de verspreiding van een volk over verschillende delen van de wereld. 

De Harelbeekse diaspora zijn groepen mensen van vreemde origine die in 

Harelbeke leven. 



• Basissubsidie: de subsidie die de normale werking van een vereniging die zich 

inzet voor internationale solidariteit, samenleven in diversiteit en 

wereldburgerschap ondersteunt. En die één maal per werkjaar wordt toegekend 

overeenkomstig de voorwaarden. 

• Werkjaar: de periode lopend van 1 januari tot en met 31 december. 

• DAC-land: een land opgenomen op de lijst van het Comité voor 

Ontwikkelingssamenwerking (Development Assistance Committee of DAC) van 

de Organisatie voor Economische Samenwerking en Ontwikkeling (OESO).   

• Projectsubsidie lokale werking: de subsidie die specifieke projecten van een 

vereniging of een individu ondersteunt die plaatsvinden in het arrondissement 

Kortrijk en bij voorkeur in Harelbeke. 

• Projectsubsidie internationale werking: de subsidie die specifieke projecten 

van een vereniging of een individu ondersteunt en die voornamelijk, maar niet 

uitsluitend, plaatsvinden in een land op de DAC-lijst. 

• Noodhulp: Noodhulp is acute én tijdelijke hulp vóór, tijdens en vlak na een 

ramp of acute crisis. Noodhulp heeft als doel de slachtoffers bij te staan in hun 

basisbehoeften: de hulp is o.a. gericht op voorzien van onderdak, voedsel, 

kledij, drinkwater, gezondheidszorg. Noodhulp richt zich voornamelijk op DAC-

landen Noodhulp staat tegenover ‘structurele hulp’ die veranderingen op sociaal, 

economisch of politiek vlak op lange termijn tot doel heeft. 

• Project: een nieuwe actie, of een deelactie binnen een bestaand project, 

kleinschalig qua budget en gericht op internationale solidariteit,  samenleven in 

diversiteit en wereldburgerschap.  Acties met een louter financieel doel komen 

niet in aanmerking. 

 

Art. 2 Algemene subsidievoorwaarden 

 

Enkel de vereniging die zich inzet voor internationale solidariteit, samenleven in 

diversiteit en wereldburgerschap komt in aanmerking voor de basissubsidie. 

  

Elke Harelbeekse vereniging of individu komt in aanmerking voor de projectsubsidie 

lokale werking, projectsubsidie internationale werking of noodhulp bedoeld in dit 

reglement. 

 

De verenigingen dienen op het ogenblik van de aanvraag aan alle volgende 

algemene subsidievoorwaarden te voldoen: 

 

• De vereniging heeft minstens één jaar werking achter de rug of is al één jaar lid 

van de We{i}reldraad.   

• De vereniging telt minstens twee leden die in Harelbeke wonen en richt zich tot 

het Harelbeekse publiek.  

 

De individuen dienen op het ogenblik van de aanvraag aan alle volgende 

subsidievoorwaarden te voldoen:  

 

• Het individu is  al een jaar in Harelbeke ingeschreven in het bevolkingsregister 

of het vreemdelingenregister. 

 

Art. 3 Aanvraagprocedure. Algemeen 

 

De aanvraag dient online of schriftelijk te gebeuren via de aanvraagformulieren die 

te verkrijgen zijn bij de stad of beschikbaar zijn op een website van de stad.   

 

Art.4 De basissubsidie – Bijzondere voorwaarden 

 

Naast aan de algemene subsidievoorwaarden, dient de vereniging die een 

basissubsidie aanvraagt ook aan alle volgende voorwaarden te voldoen: 



 

• De vereniging wordt niet gesubsidieerd door een ander initiatief van de stad. 

• De vereniging is gericht op het informeren en sensibiliseren van een ruim  

publiek rond de thema’s internationale solidariteit,  samenleven in diversiteit en 

wereldburgerschap  

• De vereniging organiseerde, in het werkjaar waarop de subsidie slaat, minimum 

twee activiteiten voor gemiddeld 20 personen over een van deze thema’s.  Als 

activiteit komen in aanmerking (niet-limitatief): voordrachten en debatten, 

tentoonstellingen, theater, quiz, filmvoorstelling, productie van tijdschriften, 

muziekoptredens als dit gebeurt in een ruimer kader, vorming van eigen leden 

(dit laatste geldig als maximaal 1 activiteit). 

• Voor of na elke activiteit werd door de vereniging een kort artikel of een bericht 

voor sociale media opgesteld bestemd voor de communicatie van stad 

Harelbeke. Deze worden verstuurd aan de ambtenaar voor lokaal mondiaal 

beleid. 

• De vereniging is op het ogenblik van de aanvraag lid van de We{i}reldraad.  De 

vereniging nam in het werkjaar waarop de subsidie slaat actief deel aan de 

We{i}reldraad. Dit wil zeggen: ze werkte mee aan minimum de helft van de 

activiteiten en was minstens aanwezig op Algemene Vergadering van de 

We{i}reldraad.  Eén persoon kan – met het oog op de naleving van deze 

voorwaarden - slechts één organisatie vertegenwoordigen. De aanvraag voor de 

basissubsidie moet worden ingediend  vóór 1 november van het lopende 

werkjaar.   

• De basissubsidie kan slecht één maal per werkjaar worden toegekend. 

 

Art. 5 Projectsubsidie lokale werking - Bijzondere voorwaarden  

 

Naast de algemene subsidievoorwaarden, moet een project waarvoor 

projectsubsidies lokale werking wordt aangevraagd, ook aan alle volgende 

voorwaarden te voldoen: 

 

• Het project wordt niet gesubsidieerd door een ander initiatief van de stad. 

• Het project moet sensibiliseren rond de thema’s eigen aan de We{i}reldraad.  

Het doel moet zijn het creëren en versterken van een breed maatschappelijk 

draagvlak voor internationale solidariteit,  samenleven in diversiteit en 

wereldburgerschap 

• Het project moet open staan voor een ruim publiek uit Harelbeke en kaderen in 

een lokale Harelbeekse werking. Samenwerking met de Harelbeekse diaspora 

waar mogelijk, wordt sterk aanbevolen. 

• Het project moet bijdragen aan het verwezenlijken van de SDGs. 

• Van elk project dient vooraf een kostenraming opgemaakt te worden.   

• Voor of na elk project dient de aanvrager een kort artikel of bericht voor sociale 

media op te stellen met een voorstelling van de activiteit/het project, bestemd 

voor de communicatie van stad Harelbeke. Deze worden verstuurd aan de 

ambtenaar voor lokaal mondiaal beleid. 

• Op alle publicaties – zoals affiches, folders e.d. moet de vermelding “Met de 

steun van stad Harelbeke” en het correcte logo voorkomen.   

 

Art 6. Projectsubsidie internationale werking - Bijzondere voorwaarden 

 

Naast de algemene subsidievoorwaarden, moet een project waarvoor 

projectsubsidies internationale werking wordt aangevraagd, ook aan alle volgende 

voorwaarden te voldoen: 

  

• Het project wordt niet gesubsidieerd door een ander initiatief van de stad. 



• De aanvrager heeft een rechtstreekse en persoonlijke band met het project.  De 

aanvrager heeft de nood persoonlijk vastgesteld en staat zelf in voor de 

uitvoering en evaluatie van het project. 

• Het project moet bijdragen aan het verwezenlijken van de Sustainable 

Development Goals (SDGs), duurzaam en participatief zijn:  

o SDGs: 

▪ SDG 1: Geen armoede: Beëindig armoede overal en in al haar 

vormen 

▪ SDG 2 Geen honger: Beëindig honger, bereik voedselzekerheid 

en verbeterde voeding en promoot duurzame landbouw 

▪ SDG 3 Goede gezondheid en welzijn: Verzeker een 

goede gezondheid en promoot welvaart voor alle leeftijden 

▪ SDG 4 Kwaliteitsonderwijs: Verzeker gelijke toegang 

tot kwaliteitsvol onderwijs en bevorder levenslang leren voor 

iedereen 

▪ SDG 5 Gendergelijkheid: Bereik gendergelijkheid en 

empowerment voor alle vrouwen en meisjes 

▪ SDG 6 Schoon water en sanitair: Verzeker toegang en duurzaam 

beheer van water en sanitatie voor iedereen 

▪ SDG 7 Betaalbare en duurzame energie: Verzeker toegang tot 

betaalbare, betrouwbare, duurzame en moderne energie voor 

iedereen 

▪ SDG 8: Waardig werk en economische groei: Bevorder 

aanhoudende, inclusieve en duurzame economische groei, 

volledige en productieve tewerkstelling en waardig werk voor 

iedereen 

▪ SDG 9: Industrie, innovatie en infrastructuur: Bouw 

veerkrachtige infrastructuur, bevorder inclusieve en 

duurzame industrialisering en stimuleer innovatie 

▪ SDG 10: Ongelijkheid verminderen: Dring ongelijkheid in en 

tussen landen terug 

▪ SDG 11: Duurzame steden en gemeenschappen: Maak steden 

en menselijke nederzettingen inclusief, veilig, veerkrachtig en 

duurzaam 

▪ SDG 12: Verantwoorde productie en consumptie: 

Verzeker duurzame consumptie- en productiepatronen 

▪ SDG 13 Klimaatactie: Neem dringend actie om 

de klimaatverandering en haar impact te bestrijden 

▪ SDG 14: Leven in het water: Behoud en maak duurzaam gebruik 

van de oceanen, de zeeën en de maritieme hulpbronnen 

▪ SDG 15: Leven op het land: Bescherm, herstel en bevorder het 

duurzaam gebruik van ecosystemen, beheer bossen duurzaam, 

bestrijd woestijnvorming en landdegradatie en draai het terug 

en roep het verlies aan biodiversiteit een halt toe 

▪ SDG 16: Vrede, veiligheid en sterke publieke diensten: Bevorder 

vreedzame en inclusieve samenlevingen met het oog op 

duurzame ontwikkeling, verzeker toegang tot justitie voor 

iedereen en creëer op alle niveaus doeltreffende, 

verantwoordelijke en open instellingen 

▪ SDG 17: Partnerschappen om doelstellingen te bereiken: 

Versterk de implementatiemiddelen en revitaliseer het 

wereldwijd partnerschap voor duurzame ontwikkeling 

o Duurzaam: 

▪ Het project heeft een duurzame impact op 

levensomstandigheden van de doelgroep. 



▪ De verderzetting van het project wordt maximaal in de 

projectplanning ingebouwd opdat het project blijft voortbestaan 

nadat de steun is afgebouwd. 

▪ Verbruiksgoederen, transport en levensmiddelen kunnen geen 

deel uit maken van de subsidiëring. 

o Participatie:  

▪ De plaatselijke doelgroep moet betrokken zijn bij de 

totstandkoming & uitvoering van het project. 

▪ Samenwerking met de Harelbeekse diaspora waar mogelijk, 

wordt sterk aanbevolen. 

• De inhoud en doelstellingen van het project zijn duidelijk gedefinieerd,  haalbaar 

en realistisch binnen de context ter plaatse. 

• Er wordt termijn van realisatie aangegeven.  

• Van elk project dient vooraf een kostenraming opgemaakt te worden.   

• De We{i}reldraad verwacht een mondelinge toelichting van het project op de 

jurybeoordeling.  

• Voor of na elk project dient de aanvrager een kort artikel of bericht voor sociale 

media op te stellen met een voorstelling van het project, bestemd voor de 

communicatie van stad Harelbeke. Deze worden verstuurd aan de ambtenaar 

voor lokaal mondiaal beleid. 

• Op alle publicaties – zoals affiches, folders e.d. moet de vermelding “Met de 

steun van stad Harelbeke” en het correcte logo voorkomen.   

 

Indien het project indruist tegen de mensenrechten, de rechten van het kind en 

minderheidsgroepen,  schadelijk is voor lokale arbeidsomstandigheden, leidt tot 

genderdiscriminatie, commerciële doelen heeft of leidt tot milieuschade, is het project 

niet subsidieerbaar.   

 

Nationale campagnes of projecten van NGO’s zijn evenmin subsidieerbaar.   

 

 Art. 7 . Procedure. Bijzondere bepalingen voor de projectsubsidie lokale 

werking en internationale werking 

• Een projectsubsidie lokale werking of internationale werking kan ten allen tijde 

worden aangevraagd. De aanvragen worden echter slechts twee maal per jaar 

beoordeeld Deze momenten worden vastgelegd tijdens de Algemene Vergadering 

bij de start van het jaar. 

• Hetzelfde project kan jaarlijks slechts één subsidie voor lokale werking en 

internationale werking aanvragen. 

• De aanvraag wordt in het eerst volgende jurymoment van de We{i}reldraad 

geagendeerd waarop de indiener voor een mondelinge toelichting wordt 

uitgenodigd.  De jury van de We{i}reldraad formuleert hierop een advies aan 

het College van Burgemeester en Schepenen. Dit advies kan op verzoek aan de 

aanvrager worden toegelicht. Het College van Burgemeester en Schepenen 

oordeelt principieel over de subsidieerbaarheid van de aanvraag.  De beslissing 

van het college is formeel gemotiveerd.   

• Indien een project wordt goedgekeurd door het CBS, wordt de subsidie aan de 

aanvrager uitbetaald. 

• Elke toegekende subsidie houdt het engagement in om het project voor te 

stellen op het jaarlijkse toonmoment van de We{i}reldraad. Op het jaarlijkse 

toonmoment, presenteert de aanvrager zijn project bij wijze van evaluatie. 

• De gemaakte kosten moeten ten laatste een maand voor het toonmoment 

worden bewezen aan de hand van kastickets en facturen. 

• Als een project niet, of niet volgens de beschreven criteria wordt uitgevoerd, zal 

de uitbetaalde subsidie teruggevorderd worden. Bij discussie zal de jury en het 

CBS zich over het al dan niet correct uitvoeren uitspreken. 

  



 

Art. 8 Subsidie noodhulp 

 

8.1 Bijzondere voorwaarden inzake subsidie noodhulp 

 

Noodhulp kan worden aangevraagd: 

• door erkende organisaties of samenwerkingsverbanden met expertise in snelle 

interventies; 

• door de crisiscel van de We{i}reldraad of de We{i}reldraad;   

• door Harelbeekse verenigingen of individuen die zelf een actie organiseren ten 

voordele van een bepaalde ramp of crisis.  

 

8.2 Aanvraagprocedure subsidie noodhulp 

 

Noodhulp kan ten allen tijde worden aangevraagd.   

 

De aanvraag dient te gebeuren via het (online)formulier. 

 

De aanvraag wordt in de crisiscel binnen de We{i}reldraad geagendeerd.  De 

crisiscel formuleert hierop een advies aan het College van Burgemeester en 

Schepenen.  Het College van Burgemeester en Schepenen oordeelt over de 

subsidieerbaarheid van de aanvraag.  De beslissing van het college is formeel 

gemotiveerd.  De aanvrager en de We{i}reldraad worden ingelicht over het al dan 

niet goedkeuren van het project. Bij goedkeuring wordt de noodhulp uitbetaald. 

 

Art. 9  Budgettering en bedrag van de subsidie 

 

De subsidies in het kader van dit reglement worden slechts toegekend binnen de 

daartoe voorziene jaarlijkse middelen.   

 

De bedragen voor de basissubsidie, de projectsubsidie lokale werking en 

internationale werking worden procentueel verdeeld als volgt: 60% basissubsidie en 

projectsubsidie lokale werking en 40% projectsubsidie internationale werking.  

Noodhulp wordt afzonderlijk begroot.  

• De basissubsidie bedraagt 300 euro.   

• Een projectsubsidie lokale werking bedraagt maximum van 300 euro per 

project.  

• Een projectsubsidie internationale werking bedraagt een maximum van 500 euro 

per project  

• De noodhulp bedraagt maximaal 3000 euro per jaar, in twee schijven van 1.500 

euro.   

o Erkende organisaties of samenwerkingsverbanden met expertise in 

snelle interventies kunnen binnen het voormelde bedrag een bedrag 

van 1500 euro ontvangen.   

o Een noodsituatie erkend door de crisiscel van de We{i}reldraad of door 

de We{i}reldraad zelf kan aanleiding geven tot een tussenkomst van 

1500 euro.  

o Lokale verenigingen of individuen die zelf een actie organiseren kunnen 

een toeslag van 25% op de eigen inbreng met een maximum van 1500 

euro/ramp bekomen.   

• Indien er in een werkjaar geen noodhulp werd betaald voor rampen in 

voornamelijk landen op de DAC-lijst, dan wordt het voorziene budget besteed 

aan stille rampen voorgelegd door de We{i}reldraad of voor een concreet 

project in het kader van internationale solidariteit en/of stedenband. 

  



Art. 10 Toezicht en controle. 

 

Het College van Burgemeester en Schepen heeft het recht om de aanwending van 

de verleende subsidies te controleren overeenkomstig de bepalingen van de wet 

van 14.11.1983 betreffende de controle op de toekenning en op de aanwending van 

sommige toelagen en het gemeenteraadsbesluit van 25.06.1984.  

 

Artikel 2: 

 

Deze beslissing zal worden bekendgemaakt overeenkomstig artikel 286 van het Decreet 

Lokaal Bestuur. Ze treedt in werking op datum van bekendmaking en zal worden bekend 

gemaakt als ‘Subsidiereglement Oarelbeekse Weireldburgers’. 

 

Op dezelfde dag als de dag van bekendmaking zal overeenkomstig art. 330 van het DLB 

de toezichthoudende overheid via het elektronisch loket van deze bekendmaking op de 

hoogte worden gebracht. 

 

De voorzitter schorst de zitting om 20.06 u om over te gaan naar de agendapunten van 

de ocmwraad. 

De voorzitter opent de zitting terug om 20.29 u om over te gaan tot de bespreking van 

het vragenkwartiertje. 

 

DEPARTEMENT MANAGEMENT EN PERSONEEL 

8. Vragenkwartiertje. 

 

De besluiten werden genomen met unanimiteit der stemmen van de aanwezige leden 

tenzij anders vermeld. 

 

 

VARIA BIJ DE DAGORDEPUNTEN VAN DE GEMEENTERAAD 15 MAART 2021 

 

 

1 Politieverordening van de burgemeester betreffende het digitaal karakter 

(met audiovisuele livestream) van de gemeenteraad van 15.03.2021 en de 

op die datum aansluitende OCMW-raad. Bekrachtiging. 

 

Tussenkomst raadslid Rik Vandenabeele 

Ik zag vandaag in de pers het kaartje rond de vaccinatiegraad en ik zag dat Harelbeke 

achteruit liep tegenover Kortrijk en Kuurne.  Wat is daarvoor de reden? 

 

Antwoord van burgemeester Alain Top: 

Het ritme is over gans Vlaanderen ongeveer gelijk.  Het ritme is het ritme van de toevoer 

aan vaccins.  Momenteel zit er nog een klein verschil op en dat heeft te maken met bv de 

aanwezigheid van AZ Groeninge op het grondgebied Kortrijk en wellicht zullen heel wat 

mensen uit Kortrijk in AZ Groeninge werken.  Die werden eerst gevaccineerd.  Het heeft 

ook te maken met de aanwezigheid met rust en verzorgingscentra op uw grondgebied 

waardoor de bewoners daar en de verzorgenden ook reeds gevaccineerd zijn maar die 

percentages zullen zich in de nabije toekomst vlak trekken. 

 

3 Naamsverandering fractie sp.a-Groen in Vooruit-Groen.  Kennisname. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 



Beste collega’s van de fracties van ex-Spa en Groen. Proficiat met de officialisering van 

hetgeen we deze legislatuur ook al op lokaal niveau konden vaststellen. Met de 

naamswijziging van het kartel naar “Vooruit-Groen” is het andermaal bevestigd en wat al 

lang duidelijk is, namelijk dat het Groen is het dirigeerstokje van deze coalitie vasthoudt. 

Hopelijk verliest het bestuur niet uit het oog dat Harelbeke niet Gent is, laat staan 

Brussel en wordt de bron van onze welvaart, zijnde de het ondernemerschap niet verder 

in het verdomhoekje geduwd. Want, beste collegae, om een taart te verdelen moet ze 

nog steeds eerst gebakken worden. En om met een ludieke noot af te sluiten: zorg dat je 

niet te bruusk remt of het zou eens door de “voorruit” kunnen zijn… 

 

 

6 Samenwerkingsovereenkomst Oxfam Wereldwinkel en stad Harelbeke. 

Goedkeuring. 

 

Tussenkomst van raadslid Wouter Bouckaert: 

Investeert de stad in Oxfam en wat is de return van Oxfam voor de Harelbeekse 

gemeenschap? 

 

 

VARIA 

 

 

Tussenkomst raadslid André Vanassche: 

Wat zijn de plannen met het Peter Benoit museum ?  Er doen geruchten de ronde dat er 

een naamsverandering op til is ?  

 

Tussenkomst Thomas Guillemyn 

1.Dank u voor het signaal van de stad Harelbeke door de regenboogvlag uit te hangen.  

Er is hier in Harelbeke geen plaats voor onverdraagzaamheid.  We moeten als 

stadsbestuur daar hard voor streven.  Maar er is blijkbaar iets anders dat onze stad 

verdeeld en dat is het onderwerp mobiliteit die duidelijk voor verdeeldheid zorgt in onze 

stad.  De oplossing voor de ene straat is soms het probleem voor de volgende straat.  

Hopelijk wordt de participatie op een goede manier gebracht en kan dit tot een 

conscensus leiden.  Concreet heb ik de volgende vragen: 

Momenteel wordt er participatie per deelgemeente of wijk georganiseerd maar ten eerste 

waar is het globaal plan?  Heeft dit dan zicht op het volledige plaatje, deelgemeenten en 

wijken inbegrepen? 

 

Tweede vraag: waarom worden Stasegem en de collegewijk samen genomen? Ik stel 

vast dat verschillende inwoners nog geen uitnodiging gekregen hebben.  Zou er iets mis 

zijn met de bedeling ervan? 

 

Derde vraag los van mobiliteit: kan de stad beroep doen op sneltesten, bv om 

jeugdkampen in coronatijden te kunnen organiseren? Kan daarvoor budget 

georganiseerd worden? 

 

Tussenkomst raadslid Filip Lainez 

Beste collega’s 

Ik zou eigenlijk willen terugblikken op wat vorige week is gebeurd inzake homohaat en 

geweld. Helaas werden we er ook in onze eigen stad mee geconfronteerd door die 

verschrikkelijke haat- en dreigbrief ten aanzien van een jong lesbisch koppel. Holebi’s 

voorstellen als zot in hun hoofd en mensen die louter uit zijn op aandacht is wel heel erg 

triest en dan ook eens dreigen met fysiek geweld is al helemaal ontoelaatbaar. 

 We kunnen daar alleen maar met afgrijzen en medeleven op reageren. Dit is ook wel 

massaal gebeurd o.a. op de sociale media en door het uithangen van de regenboogvlag 

aan openbare gebouwen, ook in onze stad. Zoiets is hartverwarmend voor de holebi- en 



transgender gemeenschap maar dat is niet voldoende, ik denk dat we ook op lokaal vlak 

meer kunnen en moeten doen. 

 

Iedere holebi en transgender wordt wel eens geconfronteerd met een misprijzende blik, 

de zoveelste dwaze grap, het gegniffel wanneer het thema ter sprake komt, soms ook 

verbale verwijten en heel soms  helaas ook met fysiek agressie. Zolang het woord homo 

op de speelplaats of op het sportterrein vooral een scheldwoord is zijn we er nog lang 

niet. Uit onderzoek waar cavaria, de koepel van holebi- en transgenderverenigingen aan 

heeft meegewerkt blijkt bijvoorbeeld dat meer dan de helft van de holebi- en 

transgenderjongeren op school reeds te maken kreeg met verbaal geweld omwille van 

hun sexuele oriëntatie, een derde van de holebi-jongeren werd al eens gepest via sociale 

media zoals facebook, instagram of snapchat, ruim een vierde van  de holebi-jongeren 

kreeg al te maken met fysiek geweld (gaande van trekken en sleuren tot grover geweld) 

omwille van hun holebi of transgender zijn. Het is dan ook niet te verwonderen dat het 

psychisch welbevinden bij holebi en transgenders vaak problematisch is zeker in de 

adolescentie.  

 

Maar het is gelukkig niet allemaal kommer en kwel. Vier op de vijf Belgen vinden dat 

holebi’s en transgenders hun leven moeten kunnen leiden zoals ze zelf willen. Op het 

wettelijk vlak zijn de laatste 20 jaar enorme stappen vooruit gezet. De anti 

discriminatiewet, het homohuwelijk, het adoptierecht voor homokoppels, de wetgeving 

omtrent transgenders,… Wat dat betreft zijn we een voorbeeld voor de rest van de 

wereld. Meer jongens en meisjes , mannen en vrouwen vinden de moed en de steun om 

zich te outen als holebi of transgender. Nu komt het erop aan om de harten en hoofden 

van de rest te veroveren en vooral om de bestaande wetgeving af te dwingen en de het 

antihomo geweld een halt toe te roepen. 

 

Ik vind dan ook dat we op lokaal niveau, binnen de bevoegdheden van deze 

gemeenteraad onze bijdrage moeten leveren. Dit past ook perfect in het SDG verhaal 

van ons meerjarenplan, zoals : ‘goede gezondheid en welzijn’, ‘gendergelijkheid’, 

‘ongelijkheid verminderen’. 

 

denk bijvoorbeeld aan het onderwijs, we zouden aan onze lagere scholen een concreet 

pakket kunnen aanbieden met lesmateriaal om het thema holebi en transgender aan te 

brengen in de klas. 

 

Ik denk ook aan onze jeugdverenigingen en sportclubs. We zouden via sportraad en 

jeugdraad tools kunnen aanreiken om het thema te behandelen en leiding en trainers te 

sensibiliseren om consequent op te treden tegen homofobie… Dat laatste is bijzonder 

belangrijk. Ik denk dat het ook de taak is van ieder van ons om verbale en andere 

verwijten ten aanzien van holebi’s en transgenders ten allen tijde te veroordelen en 

plegers daarop aan te spreken. 

 

Binnen cavaria is er vzw Kliq dat concrete tools heeft ontwikkeld en vormingen 

organiseert om scholen, instellingen of besturen bij te staan om een concreet holebi en 

transgender emancipatiebeleid te ontwikkelen. Kliq wordt ook ondersteund door de 

Vlaamse overheid. 

 

Ik zou dan ook heel concreet willen voorstellen aan onze betrokken schepenen om hun 

diensten, onderwijs, jeugd, sport en misschien ook informatie contact te laten opnemen 

met deze vzw om zich te laten bijstaan om concrete tools uit te werken naar specifiek 

onze lagere scholen, sportclubs en jeugdverenigingen toe om daarmee concreet aan de 

slag te gaan. Geen vrijblijvende intentieverklaringen of resoluties maar concrete acties 

om inclusie te bevorderen en homofobie een halt toe te roepen. 

 

Uit alle studies blijkt dat ongeveer 5% van de bevolking tot de groep holebi en 

transgenders behoort. Dit betekent voor onze stad toch ongeveer 1400 personen, die 



groep zal altijd een minderheid blijven maar verdient het zoals iedereen zichzelf te 

kunnen zijn en een gelukkig leven te kunnen uitbouwen. 

 

Tussenkomst raadslid Wout Patyn: 

 

1. Mobiliteit: fietsstraat Stasegemsesteenweg en heraanleg rondpunt Stasegem  

Binnenkort op 23 maart is er een online participatiemoment over mobiliteit in Stasegem 

en de Collegewijk. Ik zie dat hier online al heel wat rond te doen is en dat dit ook leeft in 

Stasegem, maar blijkbaar ook bij onze collega’s van de CD&V die massaal aan het 

mobiliseren zijn voor het participatiemoment.  

 

Ik sluit me dan ook aan bij mijn CD&V-collega Thomas Guillemyn: 

 

1. Participatie: we zien dat nog steeds dezelfde fouten worden gemaakt. Niet alle 

inwoners worden uitgenodigd voor participatiemomenten. Zo wordt al verkeerd gestart 

vooraleer je goed en wel begonnen bent. Ik heb nog geen twee weken terug hierop 

gehamerd dat die fouten werden gemaakt bij de participatiemomenten van de Mol, en we 

zien dat dit opnieuw gebeurd. Dit sluit inwoners al uit vooraleer ze kunnen deelnemen 

aan de participatie. 

 

2. Mobiliteitsplan: Heel wat losse mobiliteitsmaatregelen worden al genomen, best 

ook ingrijpend. En dit zonder de studie van het mobiliteitsplan af te wachten. Wat zal het 

nut nog zijn van dit plan als nu al zoveel wordt geïmplementeerd los van dit plan? Hier 

worden verwachtingen gecreëerd die niet ingelost worden.  

 

Niettemin, los van de politiek, hoop ik dan ook op een grote opkomst van onze inwoners 

om zoveel als mogelijk, in welke richting het zou uitgaan, het mobiliteitsbeleid te sturen. 

Idem dito voor Bavikhove en de andere momenten. 

 

Ik had wel twee vragen over n.a.v. dit mobiliteitsmoment: 

 

- Momenteel staat op de website van de stad een kaart genaamd ‘fietsinfrastructuur 

op kaart’. Daar zien we de aangeduide fietszone op ’t Eiland die eraan zit te komen. We 

zien ook de nieuw aangeduide fietsstraten in bijv. de Tweebruggenstraat doorgetrokken 

tot aan de omgeving van de muziekschool Peter Benoit langs de Leie 

 

Wat wel opvalt is dat er een deel van de Stasegemsesteenweg ook als fietsstraat 

ingekleurd staat. Namelijk het deel tussen het nieuw heraan te leggen rondpunt en de 

spoorweg dat dan ook aansluit op de Generaal Deprezstraat. Naar mijn weten is dit 

vandaag de dag nog geen fietsstraat. Dus vandaar mijn vraag, heeft het stadsbestuur 

plannen om dit deel van de Stasegemsesteenweg om te vormen tot een fietsstraat of is 

dit een fout op de kaart? 

 

- Daarop aansluitend. We weten allemaal dat het rondpunt in Stasegem dat aansluit 

op de Generaal Deprezstraat moet heraangelegd worden. De boom dat er stond werd 

bijvoorbeeld om die reden verplant. Twee scenario’s liggen daar op tafel, namelijk 

opnieuw een rondpunt, ofwel een overgangssituatie. Graag had ik geweten voor welke 

situatie het stadsbestuur zal kiezen. 

 

Naar ik het goed voor heb, neigt de voorkeur naar de voorrangssituatie. Dit lijkt ons wel 

niet het ideale scenario aangezien het een moeilijk te nemen bocht implementeert, zeker 

voor ietwat groter verkeer, het ook een onveiligere situatie met fietsen veroorzaakt door 



de mogelijke aanleg van een tweerichtingfietspad waardoor auto’s en fietsen elkaar 

kruisen. Het lijkt me ook minder ideaal voor een vlottere verkeersdoorstroming.  

 

Het zou goed zijn als daar opnieuw een rondpunt komt, en dit in de trend van het 

rondpunt aan het Molenhuis dat we kennen op de grens met Bavikhove. Daar hebben 

fietsers voorrang op het rondpunt. Bovendien kan er daardoor ook opnieuw een 

toekomstboom geplant worden in het midden van het rondpunt. 

 

Antwoorden: 

 

- STOP-principe en Mixwijken 

 

 

2. Stortplaatsen omvormen tot bos  

Vlaanderen heeft de ambitie om tegen 2024 4.000 hectare extra bos aan te leggen. Een 

ambitieuze doelstelling die uiteraard ook voldoende gronden noodzaakt. Ik weet dat jullie 

met het stadsbestuur aan willen meewerken en ook op zoek zijn naar gronden, groot en 

klein, om die te bebossen. 

Tegelijk telt Vlaanderen ruim 3.000 locaties waar afval op of in de bodem aanwezig is. 

Maar liefst 356 van die stortplaatsen zijn in handen van overheden, waaronder ook van 

Harelbeke. 

Harelbeke telt toch wel een aantal voormalige stortplaatsen. De meeste gronden zijn niet 

in handen van de stad, maar we tellen toch een tweetal stukken grond waar extra 

boscreatie mogelijks kan. Zo ligt er in Harelbeke 1,125 hectare (Waregemsestraat/N36) 

en in Bavikhove 0,609 hectare (Tweede Aardstraat/Bruyelstraat) potentieel bos op ons te 

wachten. We geven deze historisch vervuilde gronden een nieuwe, gezonde toekomst én 

zorgen voor bijkomend bos in onze stad. Een win-win. 

In het geval van de Tweede Aardstraat kan die ontwikkeling ook kaderen in de 

herwaardering van de Hazebeek/Plaatsebeek die daar stroomt en het herbekijken van 

mogelijk woonuitbreidingsgebied. Dit project kan de rurale kern van Bavikhove vrijwaren 

en versterken.  

Deze percelen kunnen ook op korte termijn beschikbaar zijn voor extra bos of 

natuurontwikkeling. Uiteraard zal oriënterend bodemonderzoek nodig zijn, maar OVAM 

voorziet hiervoor de nodige middelen. Ook voor het aanplanten van de bomen of 

spontane verbossing voorziet de Vlaamse overheid financiële en inhoudelijke 

ondersteuning. 

 

3. Regiovorming  

 

De Vlaamse regering maakt er een punt van om lokale besturen te versterken. Dat is een 

evolutief proces dat zich op verschillende domeinen moet manifesteren. Een belangrijke 

stap daartoe die onlangs werd genomen is de beslissing om Vlaanderen op te delen in 17 

regio’s met het doel om transparantere bestuursniveaus te creëren en minder structuren, 

meer efficiëntie. Op termijn kunnen de provincies, zeker als bestuurs- en democratisch 

niveau dan hopelijk verdwijnen. Uiteraard geen simpele opdracht en een werk van lange 

adem. 

 

Harelbeke wordt als stad in de verstedelijkte regio Zuidwest Vlaanderen onderverdeeld. 

Ik had enkele vragen hierover naar onze burgemeester toe, hoe onze stad zal omgaan 

met die nieuwe indeling: 

 



- Heeft u als stad een overzicht, een oplijsting, van alle samenwerkingsverbanden 

waar wij als stadsorganisatie aan deelnemen? Zo nee, dan zou het wel goed zijn om die 

oefening zo snel als mogelijk te maken om goed voorbereid aan de onderhandelingstafel 

te zitten en onze toekomst uit te tekenen. 

- Het is de bedoeling om bovengemeentelijke acties zoveel als mogelijk te gaan 

schoeien op de leest van de regio’s. Zo komt er ook een burgemeestersoverleg. Heeft u 

al contact gehad met uw collega burgemeesters om die oefening te maken? Zo ja, 

wanneer start dit overleg? 

- Graag had ik ook uw visie vernomen op die regiovorming: welke opportuniteiten 

en gevaren ziet u daar voor onze stad? 

 

 

4. Subsidies en projectoproepen  

 

Aansluitend op het vorige punt rond regiovorming, zien we dat de Vlaamse overheid via 

heel wat kanalen ook geldelijk lokale besturen tracht te ondersteunen. We moeten hier 

als stad maximaal gebruik van maken en ons op inschrijven, projecten indienen, om zo 

financieel een duwtje in de rug te krijgen.  

 

- Onderwijs: via het gebruikelijke kanaal van Agion kunnen huursubsidies 

aangevraagd worden voor de creatie van meer leerlingenplaatsen en dus extra 

schoolinfrastructuur te creëren. Ik weet niet in welke mate wij een plaatstekort zullen 

hebben in onze gemeentelijke scholen, maar deze subsidie kan hier alvast bij helpen 

indien nodig.  

 

Er zijn ook subsidies voor het ‘naschools openstellen van sport- en 

bewegingsinfrastructuur’ om die synergie te vinden tussen onderwijs en naschoolse 

activiteiten. Ik weet dat dit in Harelbeke vaak gedaan wordt, ik heb als kleine jongen ook 

vaak muziek- en dictieles gevolgd in mijn eigen schoolgebouw, maar als daar ook 

projecten en gelden aan gekoppeld kunnen worden is dit mogelijks een interessante 

oefening. 

 

- Fietsinfrastructuur: Vlaanderen voorziet 150 miljoen euro extra voor lokale 

investeringen in fietsinfrastructuur. M.a.w. Vlaanderen legt 1 euro bij, bij elke 2 euro dat 

lokale besturen investeren in fietsinfrastructuur. Het mogelijke bedrag dat je kan krijgen 

is ook gebaseerd op het aantal inwoners. Als we kijken naar Harelbeke, dan betekent dit 

dat we met onze stad € 644.924,99 subsidies kunnen aanvragen voor projecten in 

fietsinfrastructuur. Tekenen we hier met onze stad op in? Zo ja, welke projecten zullen 

ermee gefinancierd worden? 

 

- Leefbare buurten: er loopt momenteel een projectoproep vanuit de Vlaams 

Bouwmeester, Fietsberaad Vlaanderen en het Agentschap Binnenlands Bestuur voor 

leefbare buurten. Ik weet dat het stadsbestuur hier op wil inzetten met allerlei projecten 

(bijv. de geveltuintjes, de fietszone etc.), maar ook via het Zorgbedrijf waren plannen, 

die nu wel uitgesteld zijn door corona, om meer in te zetten op nabije zorg en het 

samenbrengen van mensen in hun buurt. Doen we mee met onze stad met een bepaalde 

buurt om deze te gaan opwaarderen? Ik denk bijv. aan ’t Eiland, of de Zandberg die 

dergelijk studie- en projectwerk naar de toekomst toe zeker kunnen gebruiken. 

 

- Erfgoed: de oproepthema’s voor de erfgoedpremies zijn bekend. Ik vind het 

belangrijk dat we als stad waarde hechten aan ons erfgoed. Als daar financieel een 

duwtje in de rug voor kan worden gegeven, is dat zeker interessant om mee te pikken. 



Ik weet niet of er nog renovatieprojecten op de agenda staan, indien niet, is dit 

misschien wel een kans om dit in overweging te nemen. 

 

- Sportinfrastructuur: via Vlaanderen kunnen ook heel wat subsidies bekomen 

worden voor sportinfrastructuur. Met het oog op de ontwikkeling van de site De Mol zijn 

deze subsidieprojectoproepen zeker een opportuniteit. 

 

Zo zullen er groepsaankopen georganiseerd worden om goedkoper infrastructuur te 

bekomen. En toeval of niet, in het voorjaar van 2021 worden de eerste groepsaankopen 

kunstgrasvelden gestart. Het zou goed zijn om hiervoor te informeren als stad of we hier 

profijt uit kunnen halen. 

 

Ook de reeds gekende bovenlokale sportinfrastructuur projectoproepen blijven gelden en 

kennen een nieuwe financiële impuls. Ook hier, opnieuw zeer nuttig voor de ontwikkeling 

van de sportsite De Mol. 

 

Tussenkomst raadslid Wouter Bouckaert: 

 

1) Ruim twee jaar geleden kwam collega raadslid Opsomer met het goede voorstel 

om de treden op de markt van Bavikhove beter zichtbaar te maken. Het bestuur 

liet toen weten dit te bekijken en aan te pakken zodat het risico op struikelen en 

zeker voor de senioren ingeperkt kon worden. Op vandaag zien we hier echter 

nog steeds geen verandering in en we betreuren dat de terechte en nuttige 

tussenkomst van onze collega nog steeds niet werd opgepikt terwijl dit met enkele 

eenvoudige ingrepen al kon gebeurd zijn. 

 

2) Het bestuur heeft bij aanvang de ambitie getoond om veel financiële te gaan 

investeren in de (her)aanleg van fietspaden. Onze collega Lise-Marie had bij de 

voorstelling van de SMJP terechte bedenkingen of de vooropgestelde 

doelstellingen haalbaar waren. Nu we stilaan naar de helft van deze legislatuur 

glijden vragen we ons af wat ondertussen dienaangaande gerealiseerd werd, 

welke fietspaden zijn vastgelegd om aan te pakken en wat er nog in de pijplijn zit. 

We vragen hier nu geen antwoord in detail, doch dit kan een onderwerp voor een 

Raadscommissie vormen. 

 

Hierbij aansluitend zullen jullie ongetwijfeld op de hoogte zijn dat de Vlaamse 

regering begin deze maand heeft aangekondigd voor onze Stad maximaal bijna 

650.000 euro voor de fietsinfrastructuur op gemeentewegen  ter beschikking te 

stellen. We rekenen er dan ook op dat het bestuur hier dan ook maximaal gebruik 

zal van maken om met deze extra middelen een tandje bij te schakelen bij de 

realisatie van veilige en comfortabele fietsverbindingen in onze Stad. 

 

Tussenkomst Rosanne Mestdagh 

Ik kreeg vandaag de vraag van een hulpbehoevend iemand die een oproepingsbrief 

kreeg om haar te laten vaccineren. Ze stelt de vraag hoe ze daar kan geraken ? Waar ze 

moet zijn om vervoerd te worden, moet ze een aanvraag indienen bij de Stad ? Hoe 

wordt het vervoer geregeld en wat dient men te betalen 

 

Tussenkomst raadslid Nancy Debeerst: 

Wellicht een puntje voor schepen Windels. Wij met Open Vld hadden graag wat meer 

toelichting gekregen over de samenwerking van Krc Harelbeke met voetbalclub Mandel 



United-Izegem. We hebben dit gelezen in de krant maar voor de rest nog niks over 

vernomen. Hierbij heb ik wat vragen geformuleerd waar we mogelijks graag een 

antwoord op kregen indien hier al duidelijk over is natuurlijk. 

- Hangt hier voor Harelbeke ook een opbrengst aan vast of met andere woorden 

moet er huur betaald worden voor het gebruik van ons velden? 

- Wat gaat de impact zijn voor Krc? Wie krijgt de voorkeur indien er 

overlappende trainingen of wedstrijden zijn?  

- Is dit een tijdelijke oplossing? Of is er een vastgestelde termijn?  

- Wanneer gaat dit van start 

 

Mijn tweede puntje handelt over de Arendswijk. Verschillende bewoners hebben mij 

aangesproken om dit aan de GR voor te leggen. Het gaat over de Arendstraat, 

Labrusstraat, Frankrijklaan, Broekplein, Koningin Astridlaan. Maar dan vooral de 

achterkant van deze huizen. Er is hier telkens een straatje voorzien om naar de garages 

en tuintjes te rijden. Er is hier heel veel vervuiling in deze straatjes. Dit is mogelijks voor 

andere wijken misschien ook het geval maar ik ben enkel hier komen polshoogte nemen. 

Die straatjes zijn nog altijd openbaar domein en moeten dus voor iedereen leefbaar en 

proper blijven. Ik kan dit het beste aantonen op basis van enkele foto’s. Mijn vraag is om 

dit op te volgen en aan te pakken waar nodig. We willen toch allemaal een propere nette 

stad die voor iedereen aangenaam is om te leven. 

 

Tussenkomst Fleur De Buck 

 

1) naar aanleiding van het regeerakkoord van 30/09/2020 werd een verlaagd btw tarief 

goedgekeurd bij de verkoop van nieuwbouwwoningen. Dit onder bepaalde voorwaardes 

en verplichtingen waaronder deze die stelt dat zowel de afbraak als ontwikkeling van de 

woonentiteiten door eenzelfde partij dienen te gebeuren. Nu had ik vernomen dat de 

appartementen op de nieuwe markt ook aan dit gunstige tarief worden verkocht, en 

vroeg ik me af of dit tarief geldt voor alle appartementsblokken, zelfs diegene die werden 

gebouwd op onbebouwde grond? 

 

2) huis Stasegemsesteenweg 93: in de gemeenteraad van 27/01 vorig jaar keurden wij 

de aankoop goed van het huis in de Stasegemsesteenweg ten bedrage van €235000. Dit 

zou in de toekomst afgebroken worden voor de ontwikkeling van de sportsite, maar ik 

vroeg me af waarvoor het nu wordt gebruikt en door wie. Ik zag immers op de website 

van de E3 prijs, dat de zetel van de vzw Hand in Hand daar nu gevestigd staat sinds 

1/11/2020. Nochtans werd er in de hernieuwde overeenkomst met de vzw in juli vorig 

jaar niets vermeld hieromtrent, dit was nochtans 6 maanden na de aankoop van het 

huis. Graag wat meer duiding hierover aub? 

 

Antwoorden uit het college 

 

Schepen Francis Pattyn: 

Ivm het Peter Benoitmuseum 

Voor corona draaide het Peter Benoitmuseum eigenlijk goed maar het museum werd 

vooral gedragen door groepsbezoeken, door scholen, kleuters.  We moeten eerlijk zijn in 

onze vaststelling.  De individuele bezoeker kwam niet meer naar het Peter 

Benoitmuseum.   De inrichting ervan was 20 jaar.  Men zegt altijd dat je je museum na 

20 jaar opnieuw moet uitvinden.  Een denkoefening om dit op te lossen is ondertussen 

ingezet.  Er kwam een eerste nota vanuit de diensten op het college en de optie was daar 

inderdaad om naar Peter ’s huis te gaan.  De eerste aanzet heeft geleid tot een aantal 

besprekingen oa in de cultuurraad.  Bedoeling is om eigenlijk het geboortehuis van Peter 

Benoit te gaan opfrissen en tegelijkertijd het museumgebouw te gaan moderniseren en 

voor breder gebruik te gaan openstellen.  Er zijn adviezen en besprekingen geweest met 

de cultuurraad.  Er zijn ook een aantal besprekingen geweest met experts zoals bv 

Roland Corijn .  Het advies van de experts is heel duidelijk om de naam Peter Benoit te 

behouden.  Die naam, voor alle duidelijkheid staat niet ter discussie.  De nieuwe invulling 



is om op te nemen na corona.  We wilden er een update van maken.  Nu is het even stil 

vanaf april starten we de voorbereidende werkzaamheden op.   

Wat betreft de vraag rond het onderwijs en de subsidies: 

De financiële koppeling zal niet zo evident zijn.  We hebben als lokale overheid en 

inrichter van het gemeentelijk onderwijs nergens plaats te kort. In het vrij onderwijs is er 

een inschrijvingsstop.  Die is ondertussen verlengd. Daar hebben ze wel plaats te kort 

maar misschien kunnen zij dat aanwenden.  Ik zal er met hen over spreken. 

 

Schepen Lynn Callewaert: 

Wat de afgelopen week in Beveren is gebeurd, is vreselijk en kunnen we niet tolereren.  
Net op het moment dat we als stad onze solidariteit en onze steunbetuiging tonen door het 
uithangen van de regenboogvlag, verschijnt op de sociale media de brief die een lesbisch 
koppel in onze stad ontvangen heeft.  
De burgemeester vertolkte heel duidelijk het standpunt van het College! Voor dergelijke 
uitlatingen is in Harelbeke geen plaats. We kunnen daarover verontwaardigd zijn, onze vlag 
uithangen, binnenkort ook ons regenboogzebrapad schilderen (want daarvoor is de 
voorbereiding ook bezig), en denken dat we daarmee voldoende gedaan hebben en onze 
lokale verantwoordelijkheid stopt.  
Niets is echter minder waar, u heeft gelijk Filip dat onze verantwoordelijkheid verder gaat 
dan dat.  
Vandaar dat ik vanuit mijn bevoegdheid Gelijke Kansen vorig jaar al initiatief nam om onze 
secundaire scholen warm te maken voor de jaarlijkse campagne Paars. Deze wordt 
georganiseerd op 17 mei, de Internationale Dag tegen Holebifobie en Transfobie. Deze 
campagne wordt gedragen door çavaria (Vlaamse LGBT+-koepel), Wel Jong Niet Hetero 
(grootste LGBT+-jongerenorganisatie van het land), Vlaamse Vereniging van Studenten 
(VVS), Vlaamse Scholierenkoepel (VSK), het VLESP (Vlaams Expertisecentrum 
Suïcidepreventie UGent) en provinciale regenbooghuizen. Door de coronamaatregelen en de 
sluiting van de onderwijsinstellingen ging de campagne afgelopen schooljaar niet door op de 
vertrouwde manier maar werd het een online campagne. 
Ook dit jaar wordt de campagne coronaproof georganiseerd. Er wordt voorzien in een 
lerarenhandleiding, in paarse polsbandjes en in een speciale handleiding voor 
zorgleerkrachten. Dit is uiteraard enkel op vlak van onderwijs. Uiteraard ben ik bereid om 
samen met de schepenen van sport en jeugd verder te bekijken hoe we ook daar actie 
kunnen ondernemen om vooroordelen ten aanzien van holibi’s uit de wereld te helpen. We 
zullen uw aanbevelingen daaromtrent meenemen. 
 

Schepen David Vandekerckhove: 

Het is niet zo dat we met het noodfonds coronavaccins kunnen financieren.  Dat hoeft 

ook niet want de vaccins worden gratis gezet. Of er niet snel coronatesten mee kunnen 

financieren dat weet ik niet of de verplichting er zal zijn, dat weet ik ook nog niet.  Ik 

hoor zoals u veel geruchten maar ik wacht de beslissingen af van het overlegcomité die 

dan zullen vertaald worden door de lokale taskforce.  Indien nodig zal die eventuele 

aankoop ook nog wel besproken worden in het college van burgemeester en schepenen 

en de gemeenteraad. 

 

Aanvulling van burgemeester Alain Top: 

De stad Harelbeke zal in elk geval pas stappen zetten richting sneltesten als hiervoor 

duidelijke richtlijnen zijn. Sneltesten helpen niet in elk milieu en elke omgeving.  Ik geef 

een concreet voorbeeld.  Momenteel worden nog geen sneltesten ingezet in de scholen 

ondanks de stijging omdat het geen zin heeft als de bron van besmetting niet aanwezig 

is in de school zelf. Bovendien heb je een beperkte dekking leren experimenten van 

elders.  Niet iedereen ondergaat die sneltest en er is ook een grote foutmarge.  Het heeft 



dus een vertekend beeld en een vals gevoel van veiligheid of vals gevoel van 

onveiligheid. Dit wil echter niet zeggen dat we die niet elders kunnen gebruiken.  Waar 

ze wel goed toepasbaar zijn bv in de sportsector. 

 

Schepen Tijs Naert 

Eerst een algemene bedenking rond mobiliteit: 

Het is duidelijk dat mobiliteit leeft bij vele delen van de bevolking en op vele plaatsen en 

dat zorgt ook voor veel ideeën.  Ik denk dat het van belang is dat we dat in een goede 

structuur gieten.  Vandaar dat het breed mobiliteitsplan nodig is.  Een mobiliteitsplan die 

de discussie verbreedt en die verdiept op basis van 2 principes.  Het eerste is het stop 

principe. Het tweede het mixed wijkprincipe.  Beide principes worden goed onthaald op 

de participatiemomenten die we tot nu toe al doorlopen hebben.  Uiteraard streven we 

naar een zo groot mogelijke concensus maar je weet, zeker in mobiliteit, je kan niet voor 

iedereen goed doen.  We hebben bepaalde keuzes gemaakt.  De keuzes zijn vertaald in 

de strategische meerjarenplanning en de stuurgroep waar meerderheid en oppositie in 

aanwezig zijn, volgt het verloop van het mobiliteitsplan verder goed op.  Dit 

mobiliteitsplan moet een volledig plaatje geven en daar zijn we nu hard bezig aan het 

werken.  Wat betreft de informatievergadering in Stasegem en de collegewijk: beide 

delen zullen samen eerst een algemene voorstelling doorlopen.  Daarna wordt Stasegem 

en collegewijk opgesplitst en workshop gewijs aan het mobiliteitsplan te gaan werken.  

 

Wat betreft de animositeit in Stasegem: ik begrijp dat het mobiliteitsplan en de 

participatievergadering voor enige beroering zorgt.  Je mag niet vergeten dat Stasegem 

momenteel sterk belast wordt door omleidingstrajecten die te maken hebben met de 

grote werken die bezig zijn in de industriezone.   

Wat betreft de problemen met de bedeling : ik ben daar niet van op de hoogte.  Ik 

onderzoek hoe dit komt. 

 

Ik heb dit ook al gehoord en ik zal dit onderzoeken en indien nodig stappen ondernemen. 

Wat betreft de kleinere projecten die nu aan het lopen zijn: ik heb nooit gezegd dat we 

ze ondertussen stil zouden zitten.  Dat we zouden wachten om ook maar iets te doen om 

het mobiliteitsplan er definitief is.  Als er vragen komen worden die beantwoord maar 

binnen de principes zoals ik ze pas aangehaald heb.  Daarnaast is er natuurlijk ook het 

project ‘veilige schoolomgevingen’ waar we met de school in dialoog gaan en waar we 

ook heel veel interessante info uithalen.  Naast het overleg met de diverse scholen is er 

ook een ondernemersoverleg en een landbouwersoverleg gepland.  Dus binnenkort zullen 

alle belangengroepen aan bod gekomen zijn in het kader van het mobiliteitsplan. Wat 

betreft de opmerking over het foute kaartje.  Er zit inderdaad een fout op die kaart.  Het 

is de Generaal Deprezstraat die verkeerdelijk doorgetrokken is tot aan de spoorweg.  Ik 

laat het corrigeren.  Wat betreft de vraag rond de rotonde : daar hebt u het juist voor.  

Wij gaan voor een voorrangsweg, Stasegemsesteenweg richting politieke 

Gevangenestraat.  Dit werd reeds besproken in een projectgroep waar de NVA aanwezig 

is en ook het college.  We willen zwaar vervoer en fietsers op die plek uit elkaar halen. 

Subsidies zijn er inderdaad. Voor 2020 hebben we ze reeds gekregen.  Voor 2021 zullen 

we de veilige schoolomgevingen indienen. 

 

Wat betreft de vraag rond bebossing: ik heb dit in de krant ook gelezen.  Jammer dat ik 

de officiële info nog niet heb.  We zouden zeer graag de info doorkrijgen.  In het 

groenplan van de stad Harelbeke staan er reeds een aantal opties om extra bomen te 

planten.  Wat betreft de vraag rond het kerkplein in Bavikhove en de tredes: dit wordt 

binnenkort uitgevoerd. Om die bollen aan te brengen mag het niet te koud en niet te nat 

zijn.  Eind deze maand is dit gepland. (eigenlijk al uitgevoerd ondertussen) 

 

Wat betreft stand van zaken aanleg en heraanleg van fietspaden: we zijn ongoing. Ik zal 

u de lijst bezorgen. 

 



Wat betreft de opmerking over de vuile achterkanten in de Arendswijk: die foto’s zijn 

inderdaad niet ok.  De vraag is of dit publiek of prive domein is.  Indien privedomein dan 

kan de stad niet optreden.  Misschien moeten we een wijkagent langssturen. 

 

 

Vraag van Thomas Guillemyn 

Wat zijn wijkwerkers? 

 

Antwoord van Lynn Callewaert: 

Dat is de opvolger van het PWA-statuut. Dit gaat om mensen die (nog) niet klaar zijn 

voor job op de reguliere arbeidsmarkt en in het kader van het opbouwen van hun 

competenties een aantal kleinere opdrachten uitvoeren, zoals het opdienen van 

maaltijden, kinderopvang in de scholen, opzichter, … Ze kunnen dit maximum 12 

maanden doen.  . 

 

Schepen Dominique Windels: 

Ivm de subsidies voor sportinfrastructuur: hopelijk bereikt de info ons tijdig.  Hopelijk 

kunnen we de subsidies timingsgewijs aan VT 2035 hangen, wat niet zo evident zal zijn. 

Wat betreft Mandel United en de vergoedingen: als er al een overeenkomst komt dan zal 

de vergoeding geregeld worden tussen Mandel United en KRC Harelbeke. De 

randvoorwaarde voor de stad is dat het ons niks mag kosten en dat ook de veiligheid 

kostprijsgewijs en organisatorisch volledig gedekt moet zijn door Mandel United en of 

Izegem.  Wat betreft het veld: het is de vraag van Mandel om enkel de hoofdwedstrijden 

op het veld van Harelbeke te spelen.  Het is voor Harelbeke belangrijk dat alle 

hoofdwedstrijden die nu op ons veld gespeeld worden ook verder kunnen doorgaan, niet 

die alleen van KRC Harelbeke maar ook die van de dames en dat het geen invloed mag 

hebben op de timing van VT 2035. 

Wat betreft de vraag van Fleur ivm het huis aan de Stasegemsesteenweg:  

We hebben dit inderdaad gekocht om mee te nemen in het kader van VT 2035 maar 

vooraleer we het eventueel slopen hebben we het verhuurd tijdelijk aan E3 Harelbeke. 

 

Burgemeester Alain Top  

Ivm de regiovorming: 

Wat nu nationaal voorgesteld wordt heeft eigenlijk een lokale inspiratiebron.  Een aantal 

jaar geleden was er een project in Zuid West Vlaanderen onder de nummer ‘sterk 

besturen in een sterke regio’ getrokken door professor Filip De Rynck. Dat project waar 

ik oa actief in was was een inspiratiebron voor Vlaanderen.  Nu niet alles is rozegeur en 

maneschijn.  Momenteel is het zo dat de regio’s zoals ze nu gedefinieerd zijn eigenlijk 

een bijkomende bestuurslaag zijn.  Provincies blijven bestaan.  Gemeenten blijven 

bestaan. Dat we momenteel spreken over getrapte democratie, we zullen moeten 

opletten.  Mensen die in de regio zullen zetelen zijn niet rechtstreeks verkozen.  We 

moeten ook opletten voor de toekomst als er een bijkomende bestuurslaag is want we 

weten dat elke organisatie zichzelf probeert in stand te houden. We hebben een lijst waar 

we met alle samenwerkingsverbanden van Harelbeke momenteel inzitten.  Het zijn er 

heel veel en die zijn inderdaad geografisch verspreid over verschillende gebieden en 

deelgebieden.  De vraag zal zijn in de toekomst wat we nog nodig hebben en of we 

eventueel een aantal streekorganisaties, samenwerkingsverbanden kunnen laten 

samenvloeien voor bepaalde inhoudelijke thema’s.  het burgemeestersoverleg is op 

vandaag bestaande.  Dit is een voorbereidende vergadering die op streekniveau 

standpunten inneemt zonder dat er daar een beslissingsrecht of macht voor is.  Soms is 

het moeilijk om op 1 lijn te geraken.  Soms is het ook moeilijk om een streekstandpunt 

te blijven hard maken.  Ik verwijs bv naar het streekstandpunt over windmolens en sites 

om windmolens te kunnen plaatsen.  Dat werd op nieuw van Zuid- West Vlaanderen op 

niveau van het burgemeestersoverleg, op niveau van Leiedal verankerd en beslist.  Werd 

ook effectief beslist in elke gemeenteraad maar nadat iedereen het goedgekeurd had, 

was de maand nadien er al een burgemeester van een buurgemeente van Harelbeke die 

tegen het streekstandpunt inging en was alles om zeep.   



 

Op de vraag van vervoer naar Vaxpo : mensen die opgeroepen worden zullen op hun 

brief ofwel een QR code vinden ofwel een link naar een website om hun afspraak te 

bevestigen ofwel een telefoonnummer.  Zij kunnen bellen naar dat telefoonnummer.  Dat 

is een callcenter van Vaxpo dat wordt bemand met medewerkers van Kuurne, Kortrijk en 

Harelbeke. Dat callcenter zal die senioren die geen weg kunnen met een QR code of met 

een website helpen om een afspraak te maken in Vaxpo.  Ze zullen ook vragen hoe het 

transport kan geregeld worden, het liefst met een mantelzorger, indien dat niet kan zal 

een taxi of een vrijwilliger met aangepast vervoer regelen.  De begeleider van de senior 

mag mee naar binnen.  In het aller slechtste geval bv iemand die bedlegerig is, dan 

geven we die persoon later ene afspraak.  Die kan op vandaag niet thuis gevaccineerd 

worden maar in de toekomst zullen nieuwe vaccins op de markt komen die beter 

transporteerbaar en bewaarbaar zijn en dan zal de huisarts in hoge uitzondering het 

vaccin thuis kunnen zetten. 

 

 

Schepen Kathleen Duchi: 

Ivm de btw regeling: 

Die BTW regeling op gebouwen die afgebroken zijn geldt voor het werkjaar 2021.  Ik 

begrijp dat er een aantal voorwaarden aan verbonden zijn zowel voor de bouwheer als de 

koper maar ik ken die voorwaarden niet vanbuiten.  In elk geval zal ik die BTW regeling 

en hoe ze toegepast wordt op de markt met IMMOGRA bespreken op 1 van de volgende 

vergaderingen. 

 

 

VERSLAG 

 

Er worden geen opmerkingen gemaakt op het verslag van 22/02/2021 dat dus als 

goedgekeurd mag worden beschouwd. 

 

 

De zitting eindigt om 21.54 uur. 

 

 

 

Carlo Daelman Rita Beyaert 

Algemeen directeur Voorzitter 

 


